
یک کارشــناس اقتصادی با بیــان اینکه ارز 
4200 تومانی به دست عده ای از مافیا و رانت 
خواران رسیده، گفت: با حذف ارز 4200 تومانی 
بافاصله مشتی رانت خوار نسبت به واردات این 
کارت های اعتباری اقدام می کنند و از این طرح 
هم در این مرحله از اجرا به منافعشان می رسند.

مرتضی افقه در گفت وگو با  ایلنا، درباره پیامده ای 
حــذف ارز 4200 تومانــی از واردات کااهای 
اساسی اظهار داشت: بدون هیچ تردیدی حذف 
ارز 4200 تومان شــوک جدی به بــازار وارد 
می کند به طوریکه حتی طبقات متوسط هم 
دچار مشــکات معیشتنی جدی می شوند اما 
متاسفانه گروهی از اقتصاد خوانده های طرفدار 
بازار آزاد از همان روز اول برای حذف ارز 4200 
تومانی مدام نقِ می زدند البته خواسته آنها حذف 

هر گونه ارز کمتر از نرخ بازار آزاد است.
وی ادامه داد: ارز بازار آزاد هم به دلیل بی تدبیری 
و بی کفایتی ها و چند ســال گذشته به دلیل 
تحریم ها به رقم هایی رسیده که حتی طبقات 

متوسط را هم به زیر خط فقر کشانده است.
این کارشناس اقتصادی افزود: با بی تدبیری و بی 
کفایتی مسئوان و مدیران ارز 4200 تومانی به 
دست عده ای از مافیا و رانت خواران رسیده اما 
این فساد، تقصیر مردم نیست که با گران کردن 

آن قصد حذف رانت و مبارزه با فساد را دارند.
وی با بیان اینکه سوال این است که چرا دولت و 
دستگاه های نظارتی این رانتخواران را شناسایی 
نمی کنند و به انها دسترسی ندارند؟، گفت:باید 
دستگاه های نظارتی پاسخگو باشند نه اینکه با 
مجازات کردن مردم  با حذف ارز 4200 تومانی 

جلوی رانت گرفته شود.
افقه تاکید کرد: موضوع مشــخص این است 
که طبقات متوسط که به این رانت دسترسی 
ندارند و صاحبان رانــت ارز 4200 تومانی یا 
خودشــان قدرت سیاســی دارند یا به قدرت 
سیاســی دسترســی دارنــد و از طریق این 
افراد می توانند رانت جویی کنند وگرنه برای 
طبقات متوســط حتی گرفتن یک وام ساده 
بسیار دشوار اســت و جرات تاخیر یک ماهه 
در بازپرداخت این تســهیات را ندارند حال 
ســوال این است که چطور نمی توانند چنین 
رانت خــواری هایی را در توزیــع  ارز 4200 

تومان شناسایی کنند.
این کارشناس اقتصادی ادامه داد: چطور امکان 
شناسایی فردی را که انبوهی از ارز ارزان با این 
میزان تفاوت قیمت دریافت کرده، ندارند و به 
دنبال روش راحت حذف ارز 4200 تومانی که 
حق مردم است،  می روند . معتقدم این روند یا 
مشارکت در فساد است یا بی عرضگی در نظارت.

وی با اشاره به پیشــنهاد طرح جایگزین ارز 
ترجیحــی که ارایــه کارت اعتباری اســت، 
اظهار داشــت: چند بار چنین سیاســت های 
نارکارآمدی را با توجیه اینکه افزایش قیمت ها 
ناشی از حذف یارانه ارزی در نهایت به دست 
خود مردم و مخاطبــان هدف برمی گردد در 
کشور به اجرا رساندند.  مانند طرح هدفمندی 
یارانه هــا که محمود احمدی نژاد ان را به اجرا 
رساند و در نهایت هم اساسا یارانه ها هدفمند 
نشدند. در روند اجرای این طرح هم شاهد آن 
بودیم که سهم طبقات با درآمد باا از یارانه ها 
بیشــتر از دهک های کم درآمد بود. از سوی 
دیگر پس از دو سال موجی از افزایش قیمت ها 
رخ داد و اثر یارانه 45 هزار 500 تومانی کاما 

خنثی شد.
افقه افــزود: در این شــرایط هم می گویند به 
جای ارز 4200 تومانی کارت اعتباری می دهند 
. اساســا به فرض اینکه کارت اعتباری فقط به 
دهک های درامد اختصاص پیدا کند، بروکراسی 
حاکم در کشــور به گونه ای است که معموا 
در چنین شــرایطی قسمت  اول که حذف ارز 
4200 تومانی اســت به راحتی انجام می شود 
چراکه افزایش قیمت ها کار بسیار راحتی است  
اما قســمت دوم که پول حاصل از ان را باید به 
مردم برگردانند به دلیل ناکارامدی ها یا به اجرا 
نمی رسد یا در صورت اجرا بعد از مدت کوتاهی 

مستهلک می شود.
این کارشناس اقتصادی درباره احتمال تاخیر در 
اجرای بخــش دوم این پروژه که پس از حذف 
ارز 4200 بایــد کارت اعتبــاری به مردم داده 
شــود، گفت: دولت باید بداند که جرات تاخیر 
در اجرای بخش دوم را ندارند چراکه صبر مردم 
در مباحث معیشــتی  لبریز شده و اگر نسبت 
به حــذف یارانه ها اقدام کنند بدون اینکه پول 
حاصل از آن را بــه مردم برگردانند،تنش های 

سیاسی جدی در کشور رخ خواهد داد
وی تاکید کرد: البته بافاصله مشتی رانت خوار 
نسبت به واردات این کارت های اعتباری اقدام 
می کننــد و از این طرح هــم در این مرحله از 
اجرا به منافعشان می رسند اما بعید می دانم 
در بخش دیتا و آمارها بانک جامع اطاعاتی از 
گروه های مخاطب وهددف وجود داشته باشد 
بنابراین باز هم این یارانه به دست طبقات بااتر 

از متوسط می رسد.

ارز بازار آزاد طبقه 
متوسط را هم فقیر کرد

مرتضی افقه
 کارشناس اقتصاد

گفت و گو
رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان:

لوازم خانگی قاچاق گران شد
در لوازم خانگی داخلی، افزایش قیمت نداریم
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رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه دستگاه قضا 
با اجرای طرح تقدیــر از نقد های برتر درباره 
قوه قضاییه قصد انجــام کار تبلیغاتی ندارد، 
گفت: ما با انجام این کار می خواهیم به نظام 
قضایی کشور کمک و روند راهگشایی برای 

امور ایجاد کنیم.
به گزارش  میزان ،به گزارش مرکز رســانه 
قوه قضاییه، دهمین جلســه ستاد راهبری 
اجــرای ســند تحــول قضاییه بــا حضور 
حجت ااسام والمســلمین محسنی اژه ای 

برگزار شد.
بررســی »نحوه اجــرای راهــکار تقدیر از 
نقد های برتر درباره قــوه قضاییه مبتنی بر 
نظرسنجی های مســتقیم از صاحب نظران، 
فعاان اجتماعی و رسانه ای، مراکز علمی و 
نهاد های مردمی« نخســتین دستور جلسه 

امروز بود.
حجت ااسام والمســلمین محسنی اژه ای 
در این نشست مشــارکت مردم در مسائل 
گوناگون حکومتی را ضروری و مؤثر دانست 
و بر این نکته تاکید کرد که دســتگاه قضا به 
هر میزان که می تواند بایــد از ظرفیت های 

مردمی استفاده کند.
وی خاطرنشــان کــرد: حل بســیاری از 
مشــکات بدون کمک مردم و اســتفاده از 
ظرفیت های مردمی غیرممکن یا ســخت و 

پرهزینه خواهد بود.
رئیــس دســتگاه قضا بــا اشــاره »فواید 
دموکراســی« اظهار داشــت: یکی از فواید 
دموکراسی این اســت که وقتی گزینه ای با 
مشــارکت و نظر اکثریت مردم انتخاب شد، 
معمواً به صــواب نزدیک تــر و خطای آن 

کمتر خواهد بود.

رئیس قوه قضاییه:
 دستگاه قضا با اجرای طرح 
تقدیر از نقد های برتر درباره 

قوه قضاییه قصد انجام کار 
تبلیغاتی ندارد

گزارش

خســارت سنگین 50 هزار میلیارد ریالی 
و احتمال از دســت رفتن امنیت شغلی 
بخشی از پرســنل این مجموعه 3000 
نفری در سال تولید، پشتیبانی ها و مانع 

زدایی ها نیازمند حمایت مسئولین است.
آتشــی که از حوالی ساعت 3:30 دقیقه 
بامداد  چهارشــنبه در کارخانه طبیعت 
واقع در شهرک صنعتی مامونیه آغاز شده 
بود مهار شد اما طبق بررسی های انجام 
شده بخش های زیادی از این کارخانه از 
جمله انبار برنج، انبار چای، ســالن های 
تولید روغن و رب و دیگر سالن های واقع 
در ایــن مجتمع تولیدی طعمه ی حریق 
شده و خســارت مالی بســیاری که در 
برآورد اولیه بیش از 50 هزار میلیارد ریال 
در نظرگرفته شده از این اتفاق ناخوشایند 

به جا مانده است.
این اتفاق درحالی رخ داده اســت که این 
شرکت تولیدی حدود 3000 هزار پرسنل 
مشغول به کار داشته و در طی این سالها 
در میان بازار داغ محصوات ســبد اصلی 
خانوار خوش درخشیده و نامی ماندگار و 

ارزشمند از خود بجا گذاشته است.
ادامه در همین صفحه

 

رئیس ســازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان از افزایش 
قیمت لوازم خانگی قاچاق خبــر داد و درباره افزایش قیمت تایر نیز 
اظهار کرد: با عرضه کنندگان استیک اتمام حجت کردیم. اگر به هر 
دلیلی محاسبات سازمان حمایت به عددی که افزایش داده اند نرسد، 

به اندازه تولید، فروش و تخلفشان با آنها برخورد می شود.

به گزارش ایسنا، عباس تابش در یک برنامه تلویزیونی درباره افزایش 
قیمت لــوازم خانگی گفت: در لوازم خانگی تولید داخل به هیچ وجه 
افزایش قیمت نداریم و کااها با قیمت ثابت عرضه می شود، اما قیمت 
کااهای قاچاق افزایش یافته که مقرر شده برخورد با کااهای قاچاق 
تشــدید شود. درباره افزایش قیمت لوازم خانگی داخلی نیز به نتیجه 

نرسیدیم. وی از شهروندان خواست که در کنار سازمان های مربوطه، 
در زمینه مقابله بــا کاای قاچاق همکاری کنند و هنگام خرید کاا، 
گارانتی محصول را در سامانه جامع گارانتی کنترل کنند و از صحت 

آن و قاچاق نبودن کاا مطمئن شوند.
ادامه در همین صفحه

کارگروه ویژه اقــدام مالی به زودی راهنمای 
بازبینی شده خود در مورد ارزهای دیجیتالی 

را منتشر خواهد کرد.
به گزارش ایســنا به نقــل از کوین تلگراف، 
کارگروه ویژه اقــدام مالی به زودی راهنمای 
بازبینی شده خود در مورد ارزهای دیجیتالی 
را منتشر خواهد کرد. مارکوس پلیر- رییس 
ایــن کارگروه- با بیان اینکــه که در آخرین 
نشست FATF بخش بزرگی از گفت وگوها 
به ارزهای دیجیتالــی اختصاص یافت افزود: 
این راهنما مبتنی بر سنجش ریسک دارایی 
های مجازی و سرمایه گذاری در آن ها خواهد 

بود و هفته آینده منتشر می شود.
پیش از این شماری از کشورهای عضو گروه 
هفــت از جمله ژاپــن خواســتار ایجاد یک 
چارچوب قانونی بین المللــی برای مقابله با 
پولشویی و تامین مالی فعالیت های مجرمانه 
و تروریستی از طریق ارزهای دیجیتالی شده 
بودند. کارگــروه FATF از ســال ها پیش 
وظیفه نظارت و قانون گذاری در حوزه مقابله 
با پولشــویی و ریســک مالی را دارد و از دو 
سال پیش به طور جدی مطالعه روی فناوری 
های نوین مالی نظیر دیفــای و ان اف تی را 
آغاز کرده بود.   به گفته پلیر، دســتورالعمل 
آتی حــاوی توضیحاتــی در مــورد اعمال 
اســتانداردهای این کارگروه بر روی ارزهای 
دیجیتالی با ارزش ثابت )استیبل کوین ها( نیز 
خواهد بود. او گفت از تمامی کشورها انتظار 
 FATF دارد هر چه سریع تر استانداردهای
بر روی تراکنش های مرتبط با رمزارزها را بر 
روی سیســتم داخلی خود اعمال کنند.    در 
پی انتشار این خبر بازار رمزارزها دچار ریزش 
شــدیدی شده اســت چرا که انتظار می رود 
دولت ها و نهاهای بانکی به تدریج به ســمت 
نظارت بیشــتر بر روی معامات این دسته از 
دارایی ها حرکت کنند.   سیان جونز- تحلیلگر 
بازارهای مالی در موسسه ایکس رگ- گفت: 
انتظار مــی رود راهنمــای FATF به طور 
خاص به حــوزه فناوری مالــی غیرمتمرکز 
موسوم به دیفای ورود کند هرچند که ان اف 
تی ها نیز از این قاعده مستثنی نخواهند بود. 
این دستورالعمل احتماا سختگیرانه و جامع 
بــوده و هزینه باایی را بــه این صنعت برای 

انطباق با آن ها تحمیل خواهد کرد.

 FATF زلزله 
در بازار رمزارزها!

رمز ارز

 ادامه از همین صفحه:
در روزهــای اخیر گزارش هایی از افزایش قیمت برخی شــرکت ها 
منتشر شده، اما دبیر انجمن صنایع لوازم خانگی دیروز گفت که طی 
دو ماه گذشته درخواستی برای افزایش قیمت به این انجمن ارسال 
نشده است. بر این اساس و با توجه به اظهارات اخیر یکی از معاونان 
وزارت صمت که تاکید کرد افزایش قیمت لوازم خانگی، بدون مجوز 
وزارتخانه بوده و غیرقانونی است، به نظر می رسد افزایش قیمت لوازم 

خانگی تولید داخل خودسرانه بوده است.
وی همچنیــن در واکنش به افزایش 30 تا 40 درصدی قیمت تایر، 
با اشــاره به دعوت درخواست ســازمان حمایت مصرف کنندگان و 

تولیدکنندگان از نماینده انجمن اســتیک برای ارائه مســتندات 
افزایش قیمت تا روز شنبه، تصریح کرد: ظرف 4۸ ساعت قیمت ها 
برآورد می شود و اگر دارای شرایط افزایش قیمت نباشد، درباره آنها 
تصمیم گیری می شود و قیمت ها باید تغییر کند. اتفاق نادرست این 
بود که همه بنگاه ها افزایش قیمت یکسان 40 درصدی اعام کرده 
بودند؛ اما افزایش قیمت ها نمی تواند یکســان باشد.رئیس سازمان 

حمایت همچنین بــا بیان اینکه "افزایش قیمت هــا هنوز در بازار 
اجرایی نشده اســت و قرار بود از شنبه استیک ها با قیمت جدید 
عرضه شوند"، گفت: با عرضه کنندگان استیک اتمام حجت کردیم؛ 
اگر به هر دلیلی محاسبات ســازمان حمایت به عددی که افزایش 
داده اند نرســد، به اندازه تولید، فروش و تخلفشــان با آنها برخورد 

می شود.

یک کارشناس حوزه کار با تشریح علل اجرای طرح دورکاری در کشور، 
آن را یک تکلیف دولتی و الزام اساســی در کشور دانست که با توجه به 
شرایط موجود ادامه خواهد داشت. حمید حاج اسماعیلی در گفت وگو با 
ایسنا، اظهار کرد: تشکیل دولت الکترونیک از اهداف اصلی دولت به شمار 
می رود که در زمان دولت نهم پایه گذاری و مورد قبول واقع شد بنابر این 
یک تکلیف دولتی است و از این حیث باید در کشور انجام شود ولی دایل 
دیگری داریم که بر اساس آنها باید به سمت دورکاری حرکت کنیم. وی 
در پاسخ به این پرسش که چه دایلی موجب الزامی شدن دورکاری در 
کشور می شود؟ این طور بیان کرد: ما ناگزیریم به دلیل کاهش بهره وری 
که هم در حوزه نیروی انسانی و هم استفاده از سرمایه های مادی کشور 
طی سالهای گذشته با آن درگیر بودیم مسأله دورکاری را مورد بازنگری قرار 
بدهیم؛ وقتی بهره وری در کشور پایین است و طبق پژوهشها برای کارگران 
و کارمندان در طول روز این مساله کمتر از یک ساعت محاسبه می شود 

به معنای از بین رفتن سرمایه های کشور به لحاظ مادی و انسانی است. 
این کارشناس حوزه کار ادامه داد: یکی از علل اساسی که باید از ابزارهای 
نوین و اینترنت و دورکاری استفاده کنیم بحث افزایش بهره وری در کشور 
است.متاسفانه در طول سالهای گذشته نه تنها ابزارهای نوین و تکنولوژی 
های جدید را در جهت ارتقای بهره وری به کار نگرفتیم بلکه از سرمایه 
های انسانی هم به صورت سنتی استفاده کردیم. حاج اسماعیلی تصریح 
کرد: دومین موضوع، بحث استفاده از انرژی است.کشور ما یکی از پرمصرف 
ترین کشورهای جهان در حوزه انرژی به شمار می رود و در مدت تحریم 
دیدیم که دچار مشکات عدیده به لحاظ زیرساختی برای استفاده از انرژی 
در کشور هستیم. نمونه اش برق بود که ممکن است در زمستان هم برای 

ما مشکل ایجاد کند و همچنین گاز که در روزها و ماههای آینده به دلیل 
سرما ایجاد مشکل خواهد کرد. 

وی ادامه داد: وقتی از ابزارهای نوین استفاده می کنیم و کمتر در خیابان یا 
در محیط های کاری حضور می یابیم باعث می شود صرفه جویی جدی در 
مصرف انرژی در کشور شکل بگیرد. به گفته این کارشناس، افزایش تردد، 
حمل و نقل ترافیک و حضور در سازمانها و ادارات دولتی که با استفاده زیاد 
از انرژی برق و گاز مواجه هستند ضرورت دورکاری را نشان می دهد و این 
طرح می تواند میزان مصرف انرژی در کشور را که اکنون به شدت مورد نیاز 
و اولویت کشور است آن هم در شرایطی که به دلیل تحریم ها زیرساختها 

آسیب دیده ساماندهی کند. 
وی مشــاغل نوین را از دیگر الزامات اجرای دورکاری عنوان کرد و گفت: 
ســومین دلیلی که ما را وادار به دورکاری می کند،  مشاغل نوین است.

هم اکنون خیلی از شغل ها در دنیا به دلیل تکنولوژی های جدیدی که آمده 
از بین رفته است. پلتفرم های اینترنتی عاوه بر اینکه انجام کارهای مختلف 
در حوزه تولید  و خدمات را تســهیل و ارزان می کنند باعث شده شغل 
های جدیدی در کشور ایجاد شود، بنابر این باید شغل های سنتی را کنار 
بگذاریم که برای ما خسارت ایجاد می کرد و هزینه داشت و با مشکات 
عدیده همراه بود و میزان سرمایه گذاری در آنها سنگین بود. حاج اسماعیلی 
گفت: این پلتفرم های اینترنتی فضای خوبی را برای تسهیل در کارها ایجاد 
کرده که با استفاده از آنها هم می توانیم شغل جدید ایجاد کنیم و هم کارها 
را با سرعت و کیفیت باا و به شکل ارزان انجام بدهیم. این کارشناس حوزه 

کار اضافه کرد: ما باید به سمتی برویم که کارها در کشور هماهنگ انجام 
شود و از ابزارهای دورکاری برای هماهنگی بین سازمانها و ادارات مختلف 
جهت تسریع در کار مردم و خدماتی دهی بهتر استفاده کنیم.وقتی ما به 
سمت دورکاری نمی رویم سازمانها و ارگانهای مختلف به صورت سیستمی 
در سامانه به هم متصل نمی شوند و این هماهنگی و همپوشانی را برای 
تولید کاا و خدمات در کشــور ندارند. وی ادامه داد: چهارمین دلیلی که 
دورکاری را برای ما اولویت بخش می کند این است که کشور ما بیشتر 
اشتغالش بخش خدمات است و مشاغل خدماتی عمدتا وابسته هستند به 
کارهایی که می تواند از طریق دورکاری و در منزل انجام شــود.در دوران 
کرونا سایتهای فروش آناین رونق بسیاری پیدا کرد، سفارشها اعم از بلیت 
هواپیما یا قطار، مواد سوپرمارکتی و خرید کاا اینترنتی شد، پس خدمات 
می تواند به صورت اینترنتی و دورکاری برای مردم دستاوردهای زیادی 
داشته باشد.حاج اسماعیلی در پایان کاهش هزینه های کشور را مهمترین 
دلیل دورکاری دانست و اظهار کرد: مهمترین دلیلی که به اجرای دورکاری 
در شرایط موجود نیاز داریم، کمک به هزینه های دولتی است. دولت به 
شدت درگیر کســری بودجه است چون بیش از دو سوم بودجه، بودجه 
جاری اســت و غیر از حقوق و مزایا، مابقی هزینه های کشور است پس 
هرچه به سمت دورکاری برویم بودجه چابک تر می شود و دولت با فراغ بال 
بهتری کشور را مدیریت کند.ضمن آنکه این کار در کاهش تورم و هزینه 
های اجتماعی و همچنین ارائه خدمات رفاهی بیشتری که دولت می تواند 

با سرمایه گذاری انجام بدهد تاثیر دارد.

ادامه از همین صفحه:
امید اســت باتوجه به خوش سابقگی این 
شــرکت در عرصه تولید و کارآفرینی، در 
ســال 1400 که سال تولید، پشتیبانی ها 
و مانع زدایی ها نام گذاری شــده اســت 
مســئولین مربوطه اقدامــات ازم جهت 
جبران این اتفاق ناخوشایند را انجام دهند 
تا این مجموعه در کوتاه ترین زمان ممکن 
بتوانــد به جایگاه خود در عرصه ی تولید 
مــواد غذایی بازگردد چــرا که این روزها 
آنچه شــاهدش هســتیم کمبود شرکت 
هاییست که اینگونه ثابت قدم و موثر در 

راه تولید و کارآفرینی قدم بردارند.
امیدواریم بزودی با حمایت مســئولین و 
همراهی مردم، شــاهد خبرهای خوبی از 

جانب این مجموعه عظیم باشیم.

رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان:
 لوازم خانگی قاچاق گران شد

۵ دلیل الزام طرح دورکاری در کشور

 آتشی که اینبار به جان »طبیعت «افتاد
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 دبیر کل انجمن صنایع لوازم خانگی ایران گفت: محصول نهایی لوازم 
خانگی فارغ از این که از چه کشوری وارد می شود ممنوع بوده به جز 
چند قلم کاایی که تولید آن در کشــور جوابگو نیاز داخلی نیست 

بنابراین ورود این کاا ها آزاد است.
عباس هاشمی در گفت وگو با میزان، در خصوص تبصره یک ماده 1۶ 
قانون »حداکثر اســتفاده از توان تولیدی و خدماتی کشور و حمایت 
از کاای ایرانی«، گفت: کااهایی که مشمول این ماده هستند ابتدا 
هزار و 500 قلم بوده که افزایش پیداکرده  و در حال حاضر حدود 2 

هزار و 500 قلم شده است.
وی افزود: طبق این تبصــره کارگروهی با محوریت وزارت صمت و 
تشــکل های برخی واحدهای تولیدی به وجود آمده اســت که این 
کارگروه واردات کااهایی که باکیفیت مناســب و به میزان کافی در 

داخل تولید می شود، را محدود و یا ممنوع کند.
 هاشــمی بیان کــرد: دفاتر تخصصی وزارت صمت با تشــکل های 
مربوطه، 2 هزار و 500 کاایی را که مشــمول این ماده شــده است 
را هماهنگ می کنــد تا کاایی که در داخل کشــور به اندازه کافی 
باکیفیت و کمیت مناســب تولید می شود، به سامانه توانمندی های 
ایران )توانیران( منتقل کرده تا در سایت توانیران اقامی که ساخت 
داخلی دارند مشخص و وارد لیست شوند و وزارت صمت نیز این اقام 
را رسماً اعام کند و سپس طی هماهنگی هایی، مصوبه هیئت دولت 

شده و اعمال شود 
دبیر کل انجمن صنایــع لوازم خانگی ایران گفت: محوریت کارگروه 
بــا معاونت امور صنایع  وزارت صمت اســت که دفاتر تخصصی نیز 
زیرمجموعه این معاونت بوده و برای این امر با تشکل ها و واحدهای 
تولیدی هماهنگی صورت می گیرد تا اقامی که وارد لیست می شود 

کشور را دچار مشکل نکنند.
وی خاطر نشــان کرد: در خصوص اعضایی که در کارگروه عضویت 
دارند بیان کرد: کاا هایی که مربوط به نساجی، چرم، پوشاک، کفش 
و ... اســت از طریق دفاتر نساجی وزارت صمت در این کارگروه قرار 
می گیرنــد همچنین کاا های برقی و لــوازم خانگی  از طریق دفتر 

صنایــع فلزی، برق و لوازم خانگی در ایــن کارگروه قرار می گیرد و 
دیگر کارگروه ها نیز به این صورت است و از این دفاتر لیست کاا ها 
را دریافت کرده و ضمن بررسی کیفیت و میزان تولید کاا در سامانه 
توانیران ثبت می کنند که با توجه به قانون حداکثر اســتفاده از توان 
تولیــدی و خدماتی کشــور و حمایت از کاای ایرانی وارد لیســت 

ممنوعیت واردات می شوند.
هاشــمی در خصوص این که آیا طبق تبصــره 2 ماده 1۶ که درباره 
نصب برچســب نشان دهنده درصد عمق ساخت داخل در کاا های 
صنعتی بوده در تولیدات لوازم خانگی نیز اعمال می شود گفت: به نظر 
بنده این تبصره اعمال نشده است، زیرا بر روی کاا ها برچسب نشان 
دهنده درصد عمق ساخت داخل درج نشده که چند درصد ساخت 
داخل است و در حال حاضر هر کاا هایی را  که جستجو کنید اینکه 

چند درصد ساخت داخلی است اعام  نمی شود.
وی در خصوص نتایج جلســه ای که تولید کننــدگان لوازم خانگی 
داخلی با وزیر صمت داشــتند، بیان کرد: وزیر صمت برنامه ای را به 
صورت کلی ارائه کرده اند و تولیدکنندگان لوازم خانگی را به پیگیری 
و تحقق آن برنامه فراخواندند و مهم ترین برنامه های وزیر صمت ایجاد 
توازن به ســمت ثبت کردن تراز تجاری کاا ها است به عنوان مثال 
در صنعت لوازم خانگی برنامه ریزی که برای تولید سال 1400 شده 
اســت 1.۶ دهم میلیارد دار ارزبــری دارد بنابراین در صنعت لوازم 
خانگی صادرات کشور حدود 2۶0 میلیون دار است و باید در سال 
1402 به تراز صفر برسیم تا ارز مورد نیاز از محل صادرات تامین شود 

و از سال 140۶ صادرات را دو برابر کنیم.

هاشــمی اظهار کرد: معتقدم این برنامه بلندپروازانه است و ابزار های 
خود را می طلبد، زیرا با وجود شرایط تحریم، شبکه های بانکی، تامین 
مــواد اولیه کافی واحد های تولیدی و مــواد اولیه داخلی این برنامه 
مقداری دور از واقعیت اســت و باید مشاهده کنیم که چند درصد را 
با توجه به شــرایط کشور و توان واحد های تولیدی می توانیم محقق 

 واردات محصول نهایی لوازم خانگی فارغ از ماهیت کشور مقصد ممنوع است

کنیم.
 دبیر کل انجمن صنایع لوازم خانگی ایران گفت: در جلسه بحث مبارزه 
با قاچاق، حجم قاچاق و اصاح قوانین نیز مطرح شد همچنین بحث 
کاهش قیمت ها یا منطقی سازی قیمت های تمام شده کاا ها بیان شد 
که به نوعی به یکدیگر مربوط است و برای تحقق این مسائل، عمده 

مشکات ما مشکات کان کشور است و از حیطه مسائل بنگاهی و 
مشکات تخصصی و خاص صنعت لوازم خانگی مقداری فراتر است.

وی بیان کرد: تا زمانی که جایگاه کشــور را در زنجیره تامین جهانی 
مشــخص نکنیم و بر اســاس فاکتور های بانک جهانی که هر سال 
کشــور ها را بررسی و رتبه کشــور ها را اعام می کند درکشور خیلی 
وضعیت مطلوبی آن گونه که ایق کشــور باشد را نداریم و در حال 
حاضر در رتبه فضای کســب و کار، ســرمایه گذاری خارج و ... رتبه 
پایینی داریم و برای فقط خود کشور نمی شود برنامه ریزی کنیم بلکه  
باید استاندارد جهانی را ماک قرار دهیم و بر اساس استاندارد جهانی 

برنامه ریزی کنیم تا جایگاه کشور را 5 رتبه ارتقا دهیم.
 دبیر کل انجمن صنایع لوازم خانگی ایران گفت: همچنین باید شرایط 
تعامل با کشــور های منطقه، عقد قرارداد های ترجیحی، تسهیل در 
تامین مواد اولیه واحد های تولیدی، فعال شدن دیپلماسی اقتصادی 

در کشور های هدف را در برنامه ریزی محقق کنیم.
وی در خصوص ممنوعیت واردات لوازم خانگی گفت: محصول نهایی 
لوازم خانگی فارغ از این که از چه کشوری وارد می شود ممنوع بوده به 
جز چند قلم کاایی که تولید آن در کشور جوابگو نیاز داخلی نیست 

بنابراین ورود این کاا ها آزاد است.
 هاشمی اظهار کرد: در بحث قطعات ممنوعیتی نداریم، زیرا قطعات 
و مواد اولیه برای تولید اســت و باید تامین قطعات و مواد اولیه چه 
وارداتی و چه داخلی برای تولید تســهیل شود لذا محدودیت واردات 
قطعــات یا مواد اولیه وجود ندارد مگــر قطعاتی که کاماً در  داخل 
کشــور تولید دارد.دبیر کل انجمن صنایــع لوازم خانگی ایران گفت: 

در مــورد ممنوعیت واردات محصــول نهایی فقط بحث کره جنوبی 
نیســت و به کشور خاصی محدود نمی شــود از ابتدا واردات ممنوع 
بوده اســت و تقاضای تولید کنندگان لوازم خانگی این بوده که طی 
مدت زمان معقولی در برنامه هفتم توسعه این ممنوعیت ادامه پیدا 
کنــد تا قدم های آخر مرحله بلوغ  طی شــود و به خودکفایی کامل 
دست پیدا کنیم البته خودکفایی به طور صددرصد محقق نمی شود، 
زیرا یک سری از قطعات در کشور به لحاظ تکنولوژی و مقیاس های 
اقتصادی مقرون به صرفه نیست و توجیه اقتصادی ندارد.طبق ماده1۶ 
»حداکثر استفاده از توان تولیدی و خدماتی کشور و حمایت از کاای 
ایرانی«، وزارت صنعت، معدن و تجارت موظف اســت ثبت سفارش 
کاا های مصرفی و مصرفی بادوام خارجی دارای مشابه ایرانی را که با 
کیفیت مناسب و به میزان کافی تولید شده باشد تا پایان مدت قانون 
برنامه پنجساله ششم توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جمهوری 
اســامی ایران ممنوع نموده و یا براســاس ماده )22( قانون احکام 
دائمی برنامه های توسعه کشور از موانع تعرفه ای و فنی جهت مدیریت 
واردات اســتفاده کند.تبصره1ـ مصادیق کاا های ایرانی مشمول این 
ماده بر اساس معیار های متناسب با شرایط اقتصادی و تجاری کشور 
از قبیل ارزش آفرینی، سهم ساخت داخل، حق اامتیاز، اشتغالزایی، 
انتقال دانش فنی، زنجیره ارزش، مزیت های نســبی و ... ظرف مدت 
دوماه پــس از ازم ااجراء شــدن این قانون توســط کارگروهی با 
مســؤولیت وزارت صنعت، معدن و تجــارت و با عضویت نمایندگان 
وزارتخانه های امور اقتصادی و دارایی، جهاد کشــاورزی و بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی، سازمان برنامه و بودجه کشور و اتاق های 
مرتبط تعیین خواهدشــد و در مواقع ضروری و نیز در اسفندماه هر 
سال این فهرست توســط کارگروه مذکور مورد بازنگری قرار خواهد 
گرفت و حداکثر تا پانزده روز بعد اباغ خواهد شــد.تبصره2ـ وزارت 
صنعت، معدن و تجارت و حسب مورد وزارت جهاد کشاورزی مکلفند 
نســبت به نصب برچسب نشان دهنده درصد عمق ساخت داخل در 
کاا های صنعتی و یا بسته بندی شده مشمول این ماده توسط تولید 

کنندگان پیگیری و نظارت ازم را اعمال کنند.

دبیرکلانجمنصنایعلوازمخانگی:
خبر خبر

دیدار کارکنان بانک دی با 
یکصد خانواده شهید

 همزمان با گرامیداشــت هفته 
دفــاع مقدس، کارکنــان بانک 
دی در سراســر کشور با یکصد 
خانواده شــهید و جانباز دیدار 

کردند.
به گــزارش روابط عمومی بانک 
گرامیداشت  مناســبت  به  دی، 
هفته دفاع مقدس و در راستای 
ارج نهادن به مقام شامخ شهدا 
آنها،  تکریــم خانواده معــزز  و 
بانک دی در سراســر  کارکنان 
کشور با حضور در منزل یکصد 
خانواده شــهید دفــاع مقدس، 
و جانبازان  مدافع حرم  شهدای 
جنگ تحمیلی بــا خانواده های 

این عزیزان دیدار کردند.
دی  بانک  مأموریت  مهمتریــن 
خدمت رســانی به خانواده معزز 
که  اســت  ایثارگران  و  شــهدا 
در این راســتا انجام دیدارهای 
این  خانواده هــای  بــا  دوره ای 
مســئولیت  عنوان  بــه  عزیزان 
اجتماعی بانک دی تعریف شده 

است.
 

پرداخت بیش از 40 هزار 
میلیارد ریال تسهیات قرض 

الحسنه به نیازمندان
آیین قرعه کشــی ســپرده های 
پــس انــداز ریالــی صنــدوق 
بانــک  قرض الحســنه 
 99 ســال  پارســیان)عملکرد 
-1400( روز ســه شنبه مورخ 
27 مهرماه ســال جاری برگزار 
و برنــدگان نیکــوکار این قرعه 

کشی مشخص شدند.
قرعه کشــی  از  ایــن دوره  در 
کــه بــا حضــور اعضای هیات 
نظارت بر قرعهکشی متشکل از 
نمایندگان دادستانی کل کشور 
همچنیــن  و  مرکزی  بانک  و 
مدیرعامل  فقیــری  رضا  محمد 
الحسنه و جبیب  صندوق قرض 
اللــه نگهبان مدیر بازرســی و 
پارســیان و دیگر  بانک  نظارت 
مدیران این بانک برگزار شــد؛ 
از نیت خیر  به پاس قدردانــی 
الحسنه  قرض  گذاران  ســپرده 
پس انــداز، جوایز ارزنده ای به 

گرفت. تعلق  برندگان 
30 فقــره کمــک هزینه خرید 
واحــد مســکونی هر یــک به 
 60 ریال،  میلیــارد  یک  ارزش 
فقره کمک هزینه خرید خودرو 
ارزش500  به  یــک  داخلی هر 
میلیون ریــال،70 کمک هزینه 
تولید  خانگــی  لــوازم  خریــد 
داخل هر یک بــه ارزش 300 
هزینه  کمک   80 ریال،  میلیون 
تحصیلــی برای یــک مقطع به 
ریال،90  میلیــون   200 ارزش 
کمک هزینه ســفر عمره، تمتع 
به  و عتبــات عالیات هــر یک 
ریال،100  میلیون   100 ارزش 
کمــک هزینــه خریــد صنایع 
ارزش50  بــه  دســتی هر یک 
200 جایزه  و  ریــال  میلیــون 
نقــدی 20 میلیون ریالی، 400 
جایــزه نقدی 15 میلیون ریالی 
و هزاران جایــزه نقدی دیگر از 
حساب های  قرعه کشــی  جوایز 
قرض الحســنه پس انــداز ریالی 
بانک  قرض الحســنه  صنــدوق 
برندگان  اسامی  است.  پارسیان 
از  پــس  قرعه کشــی  جوایــز 
انجام  و  نظــارت  هیــات  تایید 
روی  بــر  کنتــرل هــای ازم 
بانــک  اینترنتــی  ســایت های 
اینترنتی  نشــانی  به  پارســیان 
wwwو  .p a r s i a n - b ank . i r
صنــدوق قرض الحســنه بانک 
www. پارســیان بــه نشــانی
sandogh .pa r s i an-bank .

گفتنــی  قرارخواهدگرفــت.   ir
الحسنه  قرض  صندوق  اســت؛ 
نقش  منظــور  بــه  بانک  ایــن 
آفرینــی موثرتر و در راســتای 
ایفای نقش مسئولیت اجتماعی 
خود، از ابتدای تاســیس تا 12 
شــهریورماه 1400 ، بیــش از 
تسهیات  ریال  هزارمیلیارد   40
در بخــش های ازدواج، درمان، 
مســکن، اشــتغال و ضــروری 
به بیــش از 168 هــزار نفر از 
هموطنان پرداخت کرده است.

بهره مندی روستاهای استان 
چهارمحال و بختیاری از شبکه 

گازرسانی شهرستان دزپارت
بــا توجه به اجرای خط لولــه و انتقال گاز 
از روی پــل دریاچه ســد کارون3 به 21 
روســتای بخش قارون از توابع شهرستان 
دزپارت)دهــدز( و تقاضــای شــرکت گاز 
اســتان چهارمحال و بختیاری، ۷ روستای 
همجوار از شهرســتان لــردگان با بیش از 
1000 خانوار پیش از شروع فصل زمستان 
به شبکه گازرســانی متصل و گازدار شده 

اند.
رییس اداره گاز شهرستان دزپارت با عنوان 
کرد: باتوجه به اجــرای خط لوله و انتقال 
گاز از روی پل دریاچه سد کارون3 به 21 
روســتای بخش قارون از توابع شهرستان 
دزپارت)دهــدز( و تقاضــای شــرکت گاز 
اســتان چهارمحال و بختیاری، ۷ روستای 
همجوار از شهرســتان لــردگان با بیش از 
1000 خانوار پیش از شروع فصل زمستان 
به شبکه گازرســانی متصل و گازدار شده 

اند.

کشف 14دستگاه استخراج گر 
ارز دیجیتال قاچاق 
درشهرستان بهبهان

دایی زاده- خبر نگار بهبهان:
 فرمانــده انتظامــی شهرســتان بهبهان  
از کشــف 14 دســتگاه اســتخراج گر ارز 
دیجیتال قاچــاق به ارزش 5 میلیارد ریال 

در شهرستان بهبهان خبر داد.
 به گزارش معاونــت اجتماعی فرماندهی 
انتظامی شهرســتان بهبهان در راســتاي 
مبارزه جدی و همه جانبه با پدیده شــوم 
قاچاق کاا و ارز، مامــوران پلیس آگاهی 
شهرســتان بهبهــان حین کنتــرل محور 
مواصاتــی زیــدون- امیدیه 2 دســتگاه 
خــودروی پــژو 405 و ال 90 حامــل بار 
قاچاق را شناسایی و طی عملیاتی متوقف 

کردند.
ســرهنگ عزیزی با بیان این که  ماموران 
پلیس در بازرســی از خودروهای توقیفی 
تعداد 14دســتگاه ماینر اســتخراج گر ارز 

دیجیتال غیرمجاز کشف کردند.
این مقام مسئول گفت :کارشناسان ارزش 
ریالی تجهیزات کشــف شده را 5 میلیارد 
ریال برآورد نموده اند، عنوان کرد: در این 
ارتباط 2 متهم پس از تشــکیل پرونده به 

مرجع قضائی معرفی شدند.

نظام پیشنهادها راهی به سوی 
مدیریت مشارکتی است 

مدیرعامل بانک توسعه تعاون گفت: نظام 
پیشنهادها مانند اتاق فکر و مرکز خاقیت 
ســازمان عمل کــرده و امیدواریم مبنای 
حرکت، رشــد و بالندگی بانک و همچنین 
راهی به سوی مدیریت مشارکتی باشد. 
پنجمین جلســه  اله مهدیان در  حجت 
بانک  نظام پیشــنهادهای  شــورای 
توسعه تعاون کــه با حضور اعضاء برگزار 
شد ضمن تقدیر از تاش های صورت گرفته 
برای اســتقرار نظام پیشــنهادها در بانک، 
افــزود: به طور قطع وجــود چنین نظامی 
در یک سازمان و ســاماندهی پیشنهادها 
و ایده های ارائه شــده از ســوی کارکنان 
کــه درگیــر فعالیت هــای عملیاتی بانک 
 هســتند، می تواند منشا تحول بانک باشد.

گفتنــی اســت در ادامــه این جلســه ۸ 
پیشنهادی که توسط کمیته های تخصصی 
مورد تأییــد قرار گرفته بود توســط دبیر 
شــورای نظام پیشــنهادها مطرح شد که 
از ایــن تعداد ، ۶ پیشــنهاد مــورد تأیید 
اعضاء قــرار گرفت که یکــی از مهمترین 
آنهــا بهــره منــدی مســتمری بگیران و 
وظیفــه بگیران بانک از خدمــات رفاهی، 
 هماننــد کارکنان نظام بانکی کشــور بود.
در آخر دبیر شورای نظام پیشنهادهای 
کرد  امیدواری  ابراز  تعاون  توسعه  بانک 
با توجه به ایجاد ارتباط بین پیشنهادهای 
مصوب و نظــام برنامه ریزی و پایش بانک، 
این پیشــنهادها با جدیت بیشتری توسط 
واحدهای سازمانی مورد توجه قرار گرفته 

و به اجرا درآیند.

قدردانی مسووان ارشد 
نیروی انتظامی استان ایام از 

مدیرعامل بانک ملت
مسووان ارشد نیروی انتظامی استان ایام 
با ارســال لوح سپاسی، از مدیرعامل بانک 

ملت سپاسگزاری کردند.
به گــزارش روابــط عمومی بانــک ملت، 
ســرتیپ دوم داور القاصــی مهر فرمانده 
انتظامی و محمد حســن شعبانعلی رییس 
عقیدتی سیاسی فرماندهی انتظامی استان 
ایام در این لوح  با اشاره به حمایت دکتر 
بیگدلــی مدیرعامل بانک ملت از کارکنان 
ایــن فرماندهی، از حُســن تدبیر و تاش 
موفــق وی و مدیران این بانــک در ارائه 
خدمــات ارزشــمند و صادقانــه قدردانی 
کردنــد و از درگاه خداوند منان برای وی 
ســامتی و توفیق روزافزون را خواســتار 

شدند.

خبر خبر

امام جمعه یزد
مشارکت فعال تر مردم 

در طرح واکسیناسیون را 
خواستار شد

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه یزد 
گفت: بهترین راه  برای پیشــگیری و مهار 
کرونا همکاری و مشارکت فعال تر مردم در 
طرح واکسیناسیون است . به گزارش ایرنا، 
آیت اه محمدرضــا ناصری در خطبه های 
نمازجمعه این هفته افزود: تاکنون در این 
خصوص توســط مردم همکاری شده ولی 
به دلیل اهمیت موضوع انتظار می رود بیش 
از گذشته آحاد مردم برای واکسیناسیون 
مشــارکت کننــد. وی ادامــه داد: حفظ 
ســامتی خود و دیگران و رعایت مقررات 
یک وظیفه ملی و دینی اســت و همه باید 
در کنار مســئوان بهداشت و درمان برای 
پیشــگیری و مهار کرونا همت و همراهی 
بیشتری داشته باشــند. امام جمعه یزد به 
تــداوم تحریم و فشــار و جنگ اقتصادی 
دشمنان علیه کشور اشــاره کرد و گفت: 
بهترین راه برای مقابله با توطئه دشمنان، 
خنثی سازی تحریم هاست که با بهره گیری 
از ظرفیت هــای داخلی محقق می شــود. 
ناصری به کشتار مردم افغانستان و حمله 
به شیعیان این کشور اشاره کرد که توسط 
داعش و عوامل استکبار برای ایجاد اختاف 
بین مسلمانان صورت می گیرد و باید همه 
دارای بصیرت باشند.امام جمعه یزد از دولت 
و سایر قوا خواست با همکاری وزرا برای حل 
مشــکات فرهنگی و اقتصادی و معیشت 
مردم بیش از گذشــته وظایــف خود را با 
همراهی اقشار مختلف انجام دهند. ناصری 
به میاد پیامبر اعظم )ص( و حضرت امام 
جعفر صادق )ع( و هفته وحدت اشاره کرد 
و گفت: باید زندگی، شخصیت و اهداف و 
مرام ائمه اطهار )ع( الگوی مردم و مسئوان 
قرار گیــرد . وی اظهار کرد: نظام تعلیم و 
تربیــت برای اینکه خروجی مناســبی بر 
اساس اهداف نظام و انقاب اسامی داشته 
باشــد باید بر اساس دین و سیره نبوی به 

نقش آفرینی و فعالیت مشغول باشد.
 

مجمع عالی مشورتی راه 
آهن تشکیل می شود

مدیرعامل جدید راه آهن، در نشســتی با 
مدیــران عامل ادوار راه آهن از تشــکیل 

مجمع عالی مشورتی راه آهن خبر داد.
نشست ســیدمیعاد صالحی - مدیرعامل 
راه آهن - در هفته نخســت انتصاب وی، 
با حضور مدیران عامل ادوار گذشــته این 
شرکت، در ساختمان شــهدای راه آهن 
برگزار شــد.در این نشست که در راستای 
همفکری، تبادل نظر و استفاده از تجارب 
40 ســاله مدیران عامل ســابق راه آهن 
برگزار شــد، صالحی بر تشــکیل مجمع 
عالی مشــورتی راه آهن به منظور اتکای 
تصمیمات مهم در حوزه توسعه و ارتقای 
صنعت حمل و نقل ریلی کشــور بر خرد 
جمعی، نظرات کارشناســی و تخصصی، 
بهره مندی از تجربیات مدیران گذشــته و 
همفکری و همدلی در تمام سطوح صنعت 
ریلی اعم از شــرکت راه آهــن و فعاان 
بخش خصوصی، تأکیــد کرد. همچنین 
صالحی توجه بیشــتر به موضوعات کان 
ریلی، فعال ســازی کریدورهــای ریلی، 
اولویت دهی به منافع ملی، توسعه شبکه 
ریلــی و تاش در جهــت تحقق تکالیف 
اســناد باادستی در خصوص سهم حمل 
و نقل ریلی باری و مســافری در کشور را 
از اولویت های دوره مدیریتی خود برشمرد.

 در این نشســت مدیران عامل سابق راه 
آهــن نیز به ارائــه نظــرات، دیدگاه ها و 
پیشنهادات خود در راستای ارتقای صنعت 

حمل و نقل ریلی کشور پرداختند.
 

ورود سازمان تامین 
اجتماعی به »فارمکس«

مدیرکل امور فرهنگی و اجتماعی سازمان 
تامین اجتماعــی گفت: با رویکرد معرفی 
و  دارویی  شــرکت های  توانمندی هــای 
افزایش فرصت های صادراتــی و دیدار با 
صنعتگران و کارفرمایان کشــور، سازمان 
تامین اجتماعی در جشــنواره بین المللی 

فارمکس خاورمیانه حضور یافته است.
علی جهانــی، مدیر کل امــور فرهنگی 
و اجتماعی این ســازمان، اظهار داشــت: 
جشنواره بین المللی فارمکس خاورمیانه 
در راستای حمایت از تولیدکنندگان مواد 
دارویی، شیمیایی و بســته بندی دارویی 
در جهت ارتقــاء تجارت و افزایش فروش 
در محل نمایشگاه بین المللی تهران طی 
روزهای 2۷ لغایت 29 مهر برگزار می شود. 
جهانی خاطر نشان کرد: در این نمایشگاه 
ســه روزه معاونت فرهنگــی و اجتماعی 
ســازمان تامین اجتماعی در دو غرفه 5 و 
43 با ارائه محصوات و خدمات فرهنگی، 
بیمه ای و درمانی پاسخگوی نیاز مخاطبین 
و مراجعین اســت.  وی یادآور شــد: این 
سازمان در جهت نظام تعاملی، ارتباطی و 
هم افزایی و هم گرایی با شرکای اجتماعی 
به ویــژه جامعه کارفرمایــان صنعتگران، 
فرهیختگان و اســاتید گام های مثبت و 

مطلوبی را برداشته است. 

سفر رئیس جمهور 
به یزد  این  هفته 

سفر رئیس جمهور به یزد در هفته آینده
استاندار یزد با اشاره به اقدامات استان در 
حوزه درمان، به سفر رئیس جمهور به یزد 
اشاره کرد و گفت: این سفر در هفته آینده 

انجام می شود.
به گزارش ایلنا از یــزد، مهران فاطمی در 
آیین تکریم و معارفه رؤســای پیشــین و 
جدید دانشــگاه علوم پزشــکی و خدمات 
بهداشتی درمانی شهید صدوقی )ره( یزد 
اظهار داشت: ســند سامت استان یزد به 
حمــداه تدوین شــده و از رئیس جدید 
دانشــگاه می خواهیم که تمام برنامه ها را 

حول محور این سند انجام دهد.
استاندار یزد افزود: دو مسئله مهم و فوری 
معیشت و ســامت را در استان داریم که 
باید برنامه های ما در این دو حوزه قرار گیرد 
و بتوانیم جلوی مشــکات در این حوزه را 

بگیریم.
وی ادامــه داد: مردم با مشــکات جدی 
معیشتی روبرو هستند و این وظیفه ماست 
که حتما نســبت به رفع این مشــکات 

اقدامات گسترده ای را انجام دهیم.
وی افــزود: بــا وجــود تمــام اقدامات و 
فعالیت های صورت گرفته متاسفانه به نظر 
می رسد در حال ورود به پیک ششم کرونا 
هستیم و باید برنامه ریزی ازم برای کمتر 
شدن میزان خســارت های پیک ششم را 

داشته باشیم.
اســتاندار یزد خاطرنشــان کرد: در حوزه 
درمان و ســامت مردم باید این توجه را 
داشته باشیم که بتوانیم با کمترین خسارت 

ممکن از این حوزه عبور کنیم.
 فاطمــی تصریــح کــرد: در  هفته آینده 
آیت اه رئیسی به استان یزد سفر می کنند 
و این ســفر می تواند برای استان خیرات و 

برکات زیادی داشته باشد.
بــه گزارش ایلنا، در ایــن آیین از زحمات 
و  قدردانی  میرجلیلــی  ســیدمحمدرضا 
عمیدالدین خطیبی به عنوان سرپرســت 
دانشگاه علوم پزشکی شهید صدوقی یزد 

منصوب شد.
سردار اشتری در یزد: 

کویر ایران 
پهپادی پایش می شود

فرمانده نیروی انتظامی جمهوری اسامی 
ایــران بــا تاکید بــر تقویــت امکانات و 
فناوری هــای نوین ناجا برای بهبود نظم و 
امنیت گفت: پایش پهپادی و کنترل بیشتر 
مســیر ترانزیت مواد مخدر در کویر انجام 

می شود.
بــه گزارش ایلنا از یزد، ســردار حســین 
اشتری صبح امروز در جریان سفر خود به 
این استان با تاکید بر لزوم افزایش بیشتر 
امنیت کویر ایران اظهار داشت: در این سفر 
با حضور فرماندهان انتظامی اســتان های 
خراســان رضــوی، کرمان، سیســتان و 
بلوچستان و تعدادی از مدیران و فرماندهان 
تکاور منطقه کویر، نشســتی برای بررسی 
افزایش بیشتر امنیت کویر برگزار می شود.

وی با اشــاره به اینکه استان یزد در مبارزه 
با ترانزیت مواد مخدر خوش درخشــیده و 
از امنیت مطلوبی هم برخوردار است افزود: 
یزد به واســطه موقعیت جغرافیایی محل 
تردد خودروهای حامل مواد مخدر از شرق 
کشور اســت که با برنامه ریزی های پیش 
رو، اقدامات ناجا در این حوزه بهتر می شود.

فرمانده نیروی انتظامی کشــور تقویت و 
افزایش امکانات ناجا را از دیگر اقدامات در 
دستور کار دانست و گفت: پایش پهپادی 
و کنترل بیش از پیش مسیر ترانزیت مواد 
مخدر نقش مهمی در مقابله شــدیدتر و 
مبارزه همه جانبه تر با سوداگران مرگ ایفا 
می کند که این مهم به جدیت اجرایی می 

شود.
ســردار اشــتری با بیان اینکــه افزایش 
کشــفیات نیروی انتظامی طی شش ماه 
نخســت امســال مطلوب بوده به ویژه که 
در راســتای شناسایی باندهای مواد مخدر 
و انهــدام آن ها تاش های زیادی شــده 
اظهار داشــت: دستاوردهای خوبی در این 
مدت کسب شده و امیدواریم با برنامه ریزی 
خوب بین استانها و منطقه کویری ایران با 
اســتفاده از تجهیزات روز و پایش مستمر 
تصویری کویر، دســتاوردهای بیشتری را 

کسب کنیم.
 فرمانده نیروی انتظامی جمهوری اسامی 
ایــران صبح امــروز به منظــور بازدید از 
دســتاورد های ناجا در استان یزد و جلسه 
مشترک با فرماندهان انتظامی استان های 
یزد، خراســان رضوی، کرمان، سیستان و 

بلوچستان، اصفهان به یزد سفر کرد.

جزییات ممنوعیت ورود به قره باغ از ارمنستان و آزادی دو کامیون دار ایرانی
مدیرکل دفتر ترانزیــت و حمل ونقل بین المللی 
ســازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای گفت: در 
پی اعام ممنوعیت ورود رانندگان و اتباع ایرانی 
به منطقــه قره باغ و اچین، جمهوری آذربایجان، 
کامیون داران ایرانی را آزاد کرد و به سفارت ایران 

در باکو تحویل داد.
در پی بروز مشــکات و اختافــات مرزی بین 
جمهوری آذربایجان و ارمنســتان بر سر قره باغ، 
نهایتا این منطقه به خاک آذربایجان اضافه شــد. 
پس از آن اخیرا دو راننده کامیون ایرانی به دلیل 
ورود غیرقانونی به قره باغ بازداشت شده بودند که 
پیگیری های ازم برای آزاد شدن آن ها انجام شد.

در این بــاره جــواد هدایتی - مدیــر کل دفتر 
ترانزیت و حمل ونقل بین المللی سازمان راهداری 

و حمل ونقــل جــاده ای- در گفت وگو با ایســنا 
اظهار کرد: دو روز گذشــته در بخشــنامه ای به 
همه تشکل های صنفی و شرکت های حمل ونقل 
بین المللی اعام کردیم که هرگونه ورود به خاک 
جمهوری آذربایجان خارج از مرزهای رسمی این 
کشــور نقض تمامیت ارضی آذربایجــان بوده و 

ممنوع است.
وی افزود:  پس از جنگ 44 روزه بین ارمنســتان 
و آذربایجان، رژیم حقوقی و مرزبندی های جدید 
تغییر کرد و قره باغ به دســت نیروهای آذربایجان 
بازپس گرفته شــد. با این اتفاق، نیروهای نظامی 
آذربایجان در مرزهای این منطقه مستقر شدند که 
یک بخش آن به حدفاصل پایانه مرزی نوردوز تا 

ایروان برمی گردد.

مدیر کل دفتــر ترانزیت و حمل ونقل بین المللی 
ســازمان راهداری و حمل ونقل جــاده ای ادامه 
داد: اخیرا دو نفــر از رانندگان کامیون ایرانی که 
از مسیر نوردوز تا ایروان وارد مسیر فرعی قره باغ 
شده بودند، به دست نیروهای آذربایجان بازداشت 
شــدند؛ بنابراین به همه رانندگان و شرکت های 
بین المللی توصیه و تاکید شــده تــا با توجه به 
رژیم حقوقی جدید به وجود آمده بین دو کشــور 
ارمنستان و آذربایجان وارد منطقه قره باغ نشوند 
چراکه باید به تمامیت ارضی این کشــور احترام 

گذاشت.
هدایتی گفــت: در این بخشــنامه اعام کردیم 
که رانندگان ایرانی و اتبــاع ایرانی برای مواجهه 
نشــدن با پیامدهای آن و حساسیت های موجود 

و در راستای احترام به تمامیت اارضی جمهوری 
آذربایجان   از طریق جمهوری ارمنســتان  وارد 
شــهر اچین و منطقه قره باغ نشوند چراکه در 
این صورت ممکن اســت تبعات حقوقی مانند دو 
کامیون دار ایرانی به دلیل ورود غیرقانونی به خاک 

این کشور برایشان به وجود بیاید.
وی  اعام کرد: به محض این که این بخشنامه را 
صادر کردیم، جمهوری آذربایجان دو کامیون دار 
بازداشت شــده ایرانی را آزاد کرد و صبح امروز 
به ســفارت جمهوری اســامی ایــران در باکو 
تحویل داد چراکه به آذربایجان ثابت شــد ایران 
قصدی برای دخالت در این کشــور و مسائل به 
وجود آمده ندارد و به تمامیت ارضی اش احترام 

می گذارد.

منصور یزدی زاده مدیرعامل و تنی چند از دیگر مسئولین ذوب آهن اصفهان یک شنبه 25 مهرماه با حضور در شرکت فواد مبارکه با مدیرعامل و معاونین این شرکت ، در نشستی تعاملی ، دیدار و تبادل نظر کردند .
یزدی زاده ، تعامل و همکاری بین این دومجموعه بزرگ فوادساز کشور را بسیار مهم و موجب دستاوردهای چشمگیر در صنعت فواد دانست و گفت : مدیریت این صنایع بزرگ، امر خطیری است و همه ما موظفیم 
با همفکری و همکاری، پتانســیل و توان این مجموعه های بزرگ را به ســمت تعالی صنعت و اقتصاد کشــور رهنمون کنیم .مدیرعامل ذوب آهن اصفهان، جهت ارائه ایده های جدید و همچنین کارشناسی فنی و 
اقتصادی مسائل و موضوعات فی مابین که می تواند منجر به نتایج ارزشمند شود ، پیشنهاد داد که کمیته مشترکی تشکیل گردد تا طرح های تعاملی و مشارکتی قبل از اجرا در ابعاد مختلف بررسی گردد .یزدی زاده 
با اشاره به منافع مشترک این دو صنعت مهم کشور ، گفت : آنها مرجع صنایع فوادی کشور هستند و می توانند در حوزه های مختلف از یکدیگر پشتیبانی کنند که حفظ منافع کل صنعت فواد کشور را در پی 
دارد .وی خاطرنشان کرد: حمل محصوات و مقاصد مشترک، تامین مواد اولیه و مبادی مشترک ، نکات و تجربه های فنی، کارکنان و سرمایه های انسانی همه و همه از جمله مواردی هستند که دو قطب فوادی 
استان اصفهان با همکاری همدیگر می توانند با کمک آنها به ارزش افزوده جمعی دست پیداکنند و هردو مجموعه از مواهب سازمانی به وجود آمده منتفع گردند.مدیرعامل فواد مبارکه نیز ، ضمن اشاره به دوره 
فعالیت خود در ذوب آهن اصفهان ، گفت: این مجتمع عظیم صنعتی، مادر صنعت فواد کشور است و در شکل گیری صنایع مختلف فوادی ایران از جمله فواد مبارکه ، نقش مهمی ایفا نموده است .وی نگاه کان 
به موضوعات صنعت فواد را عامل اصلی توسعه و هم افزایی دانست و گفت : ذوب آهن اصفهان و مجتمع فواد مبارکه به دلیل مشابهت در جنس تولیدات که فوادی است و حضور در استان اصفهان ، دارای منافع 
و مسائل مشترک هستند .مدیرعامل فوادمبارکه با اشاره به نقش هم افزایی این دو فوادساز بزرگ گفت: تولد ذوب آهن و فوادمبارکه و مجموعه هایی که در اختیار دارند حاصل تفکر بلند مدت و استراتژیکی است 
که با منابع محدود، نگاهی به نسل های آینده داشتند.طیب نیا گفت : به حق، نجات صنعت نیازمند نگاه ملی است و اگر ما که امروز در این دو بنگاه اقتصادی به فعالیت می پردازیم به خوبی مدیریت نکنیم ، موفقیت 
چندانی بدست نیاورده و در بسیاری از موارد جلوگیری از تعارض های سازمانی برایمان امکان پذیر نیست. اگر نگاه ما فقط به استان اصفهان  معطوف باشد و منطقه ای عمل کنیم از دیگران نمیتوانیم انتظار داشته 
باشیم که ورای مناطق جغرافیایی خود تصمیم بگیرند. در حقیقت نگاه ملی و فرابخشی می تواند مجموعه های بزرگ را نجات دهد و دغدغه های مدیران را نیز به کمترین حد ممکن برساند. وی افزود :  این دو مجتمع 
عظیم صنعتی ، پیشگامان و بزرگان صنعت فواد کشور هستند و همفکری و تعامل آنها ، توسعه صنعت کشور را به دنبال دارد. طیب نیا از پیشنهاد تشکیل کمیته مشترک استقبال کرد و گفت : این کمیته می تواند 
نقش اتاق فکر برای اجرای طرح های مشترک را ایفا کند .در ابتدای این برنامه مدیرعامل و معاونین هر دو شرکت با حضور در معراج الشهدای شرکت فوادمبارکه به مقام شامخ شهدای نام آشنا ادای احترام نمودند . 

بانک مرکزی تحوات اقتصاد کان را تحلیل کرد
ذوب آهن اصفهان و فواد مبارکه در مسیر افزایش همکاری و تعامل

مدیرعامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی با اشاره به اینکه 20 فرصت سرمایه گذاری در طرح های پیشران این صنعت آماده رونمایی است گفت: سرمایه گذاری های کوچک و ارزش افزوده باا از خصوصیت 
های مهم این طرح های سرمایه گذاری است.سید امید شهیدی نیا در مصاحبه با رادیو اقتصاد ایران با تاکید بر اینکه سرمایه گذاری در طرح های پیشران صنعت پتروشیمی از ارزش افزوده باایی برخوردار است 
اظهارداشت: سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی توسعه زنجیره محصوات پایین دستی در شهرستان ماهشهر را به عنوان یک استراتژی کاربردی در اولویت قرار داده است.وی سازمان منطقه ویژه اقتصادی 
پتروشیمی را در برگیرنده یک سوم ظرفیت صنایع پتروشیمی کشور عنوان کرد و گفت: توسعه این صنعت طی 2 دهه گذشته، رشد بسیار خوبی در راستای جهش تولید داشته است و بر اساس چشم انداز تعریف شده 
تا پایان امسال حجم تولید صنایع پتروشیمی در کشور باید به 100 میلیون تن برسد.مدیرعامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی خاطرنشان کرد: عاوه بر این نیز میزان تولید صنایع پتروشیمی برابر با چشم 
اندازهای تعریف شده باید تا پایان سال 1404 به 135 میلیون تن افزایش یابد که در صورت تحقق این برنامه ریزی ها، بخش مهمی از نیاز صنعت پتروشیمی به تولید موارد پایه  تامین می گردد.مدیرعامل سازمان 
منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی ادامه داد: توسعه زنجیره محصوات پایین دستی پتروشیمی بر اساس نیاز صنایع داخلی انجام می شود تا از این طریق ضمن کاهش وابستگی کشور به واردات برخی کااها، روند 
صادرات تولیدات این صنایع )طرح های سرمایه گذاری با محوریت پتروشیمی( را بیش از پیش فراهم سازد.وی با تاکید بر اینکه شرکت ملی صنایع پتروشیمی در راستای تکمیل زنجیره اصلی مواد پایه پتروشیمی 
طرح های پیشران این صنعت را تعریف کرده است گفت: سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی به واسطه ظرفیت های موجود، محوری ترین منطقه برای اجرای این طرح ها محسوب می شود.شهیدی نیا اذعان 
داشت: راهبرد اصلی منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی در ادامه ایجاد زیرساخت های موجود، بکارگیری از ظرفیت های ازم مانند زمین، خوراک، مواد اولیه مانند گاز، آب، برق و دیگر امکانات برای احداث و بهره برداری 
از این طرح های سرمایه گذاری است.مدیرعامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی با اشاره به برگزاری نمایشگاه و همایش معرفی فرصت های سرمایه گذاری و توسعه حوزه نفت، گاز، پتروشیمی و انرژی های 
تجدید پذیر از سوم تا پنجم آبان ماه در جزیره کیش عنوان کرد: در این نمایشگاه با هدف جذب سرمایه گذاران بخش خصوصی از 20 طرح پیشران سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی رونمایی خواهد شد.وی 
اجرایی شدن این طرح ها را باعث توسعه زنجیره ارزش محصوات پتروشیمی در کشور دانست و گفت: قطعا با توجه به خاصیت این گونه طرح ها، درآمد و فرصت های اشتغالزایی پایداری برای کشور ایجاد می شود.

 مدیرعامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی در بخش دیگری از این گفت وگو با ظرفیت های بازار بورس به عنوان یکی از بازارهای اصلی سرمایه در کشور نام برد و گفت: این بازار در توسعه و رشد اقتصادی 
کشور از نقش موثری برخوردار است که باید با استفاده از ظرفیت های آن در مسیر ایجاد فرصت های سرمایه گذاری استفاده کاربردی شود.شهیدی نیا با اشاره به اینکه میزان سرمایه گذاری برای طرح های پیشران 
تعیین شده در سازمان منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی بر خاف صنایع پایه و میانی، نیازمند حجم زیادی از منابع مالی نخواهد داشت ادامه داد: از شرکت های فعال در بازار بورس دعوت می شود که در کنار دیگر 

هلدینگ های اصلی صنایع پتروشیمی، با جذب سرمایه های مردمی، منابع ازم برای احداث طرح های پیشران این حوزه را تامین و مدیریت کنند.

۲0 فرصت های سرمایه گذاری در طرح های پیشران صنعت پتروشیمی آماده رونمایی است

بانک آینده در راستای ارزش آفرینی هر چه بیش تر و خریدی آسان 
و راحت برای مشتریان عزیز، تنوع سبد محصوات بانک و هم چنین 
جبران بخشی از خسارات وارده به مشتریان، صنایع و مراکز خرید به 
علت شیوع بیماری کرونا، در قالب طرح »آینده داران«، به مشتریان 

خود اعتبار می دهد.
تمامی مشتریان بانک آینده که دارای انواع سپرده های سرمایه گذاری 
کوتاه مــدت، بلندمدت، قرض الحســنه جاری و پس انداز، ســپرده 
بلندمدت شــتاب و آینده ســاز هســتند، می توانند بــا ثبت نام در 
سامانه های پیشخوان مجازی abplus.ir و ساتا ir.sata.ba24 و یا در 
شــعب این بانک، بر اساس میزانی که خود اعام و توافق می کنند، 
بین ده تا دویست میلیون ریال اعتبار درقبال وثیقه به میزان همان 
اعتبار درخواستی، دریافت کنند. بازپرداخت این اعتبار دریافت شده 

به دو روش یک جا و تدریجی - اقساطی است.
مشتریان عزیز می توانند با دریافت این اعتبار از بانک آینده، عاوه بر 
خرید از فروشگاه های طرف قرارداد در بازار بزرگ ایران )ایران مال( و 

مجموعه هایپراستار واقع در آن، از بخش های مختلف و متنوع آن نیز 
بازدید کنند.در دیگر اقدام بانک آینده نیز، این بانک هم اکنون با هدف 
رونق تولید و کســب وکار و هم چنین پاسخ گویی به نیازهای اساسی 
هم میهنان گرامی و امکان خریدی آسان و متنوع، در اقدامی نوآورانه 

و منحصر به فرد، طرح »طراوت« را عرضه کرده است.
تمام مشــتریان حقیقــی و حقوقی بانک آینده و هم چنین ســایر 
هم وطنانی که هم اکنون مشــتری بانک نیستند و حتی متقاضیان 
دریافت اعتبار خــرد، می توانند با مراجعه به شــعب بانک آینده یا 
abplus.( »ثبت نام در سامانه »پیشخوان مجازی، ویژه مشتریان بانک

ir( یا مراجعه به سامانه »ساتا، ویژه عموم« )ir.sata.ba24(، بر اساس 
وثایق ســپرده ای یا امتیاز و رتبه اعتباری خود، از اعتباری بین 200 
)دویست( میلیون ریال تا 500 )پانصد( میلیون ریال، بهره مند شده و 
با مراجعه حضوری یا خرید اینترنتی از مراکز فروش طرف قرارداد با 
بانک آینده، نسبت به خرید کاا و خدمات موردنظر خود، اقدام کنند. 
مشتریان گرامی با مشــارکت در طرح های یاد شده، عاوه بر خرید 
و تامین نیازهای ضروری زندگی، در رشــد و توسعه تولیدات ملی و 

افزایش اشتغال نقش خود را ایفا می نمایند. 
یادآور می شــود، بانک آینده برای هفتمین بار در سطح بین المللی 
و چهارمین بار پیاپی، از ســوی موسســه بنکر )Banker(، موفق به 
 )Bank of The Year In Iran( »کســب عنوان »بانک ســال ایران
در سال 2020 میادی شد.بانک آینده در شرایط خاص اقتصادی و 
همه گیری بیماری کرونا، با تکیه بر دانش، تجربه و استعداد سازمانی، 
موفق به کسب این عنوان شد. موسسه بنکر در بخشی از بیانیه اهدای 
تندیس به بانک آینده اعام کرده؛ عاوه بر معیارهای عملکرد خوب، 
 ،19-Covid واکنش سریع و ابتکاری بانک آینده در برابر همه گیری
توجــه داوران را به خود جلب کرد؛ این شــرکت، بزرگ ترین دارایی 
خود، یعنی مرکز نمایشگاهی ایران مال را در طول یک هفته به یک 
بیمارســتان 3000 تختخوابی برای مبتایــان به کرونا تبدیل کرد. 
هم چنین، از زمان آغاز واکسیناســیون همگانی کرونا در کشور، بازار 
بزرگ ایران )ایران مال( یکی از بزرگ ترین مراکز تجهیز شــده برای 
تزریق واکسن کرونا است که هم چنان این خدمت در این مرکز، برای 

عموم هم وطنان ادامه دارد.

طرح ویژه »آینده داران« برای خرید از بازار بزرگ ایرانمال

یک کارشــناس حوزه کار با بیــان اینکه راه مهار 
تورم، کنترل حقوق و دستمزد نیست، گفت: اگر 
نگاه به حقوق و دســتمزدها این باشد که تورم را 

کاهش دهد، این اتفاق هرگز نمی افتد.
حمیــد نجف ، بر لــزوم تقویت ســفره کارگران 
تاکیــد کرد و گفت: این نگاه کــه کنترل تورم را 
به دستمزد گره بزنیم و تصور کنیم با نگه داشتن 
سقف دستمزد در یک مبلغی به نوعی با افزایش 
تورم مقابله می کنیم درست نیست. این نگاهی بود 
که در برخی دولتها در سنوات گذشته شاهد بودیم 
و باعث شــد که تورم نسبت به حقوق و دستمزد 

خیلی پیش برود تا جایی که ســفره محرومان و 
طبقات کارگر و بازنشسته کوچکتر شود.

وی ادامه داد: در چند دوره حقوق و دســتمزدها 
کمتر از تورم تعییــن و بعضا افزایش حقوقها 10 
درصد و15 درصد شد سال بعد تورم ۷0 درصدی 
اتفــاق افتاد؛ بنابر این انتظار داریم متولیان امر به 
تجربه ناموفق قبل توجه کنند و به اشکال مختلف 
با کســری بودجه مقابله و نقدینگی را ساماندهی 

کنند.
این کارشــناس حوزه کار با بیــان اینکه کارگران 
بارها اعام کرده اند که به شرط تثبیت قیمتها و 

مهار تورم خواهان افزایش دستمزد نیستند، اظهار 
کــرد: اگر دولت بتواند همه چیز را ثابت نگه دارد 
و افزایش لحظه به لحظه قیمتها را شاهد نباشیم 
نیازی به افزایش حقوق نیست ولی از ابتدای سال 
تاکنون قیمت بســیاری از کااهــا چندبار تغییر 
قیمت داشته و  هربار که حقوق ها با درصد کمی 
افزایش پیدا کرده تورم سال بعد بیشتر شده است 
و در این چرخه، معیشت کارگران و بازنشستگان 
حداقل بگیر و اقشار محروم و آسیب پذیر بیشتر 
دچار مشکل شده است در حالی که در این شرایط 

باید مراقب سفره کارگر و بازنشسته باشیم.
نجف ادامه داد: در حالی که امسال سقف افزایش 
اجــاره بها 25 درصد اعام شــد اما دیدیم که در 
بیشــتر قراردادهای اجاره رعایت نشــد و حتی 
نسبت به پارسال 100 درصد افزایش داشت. اگر 
کارگری با 5 میلیون تومان حقوق قبا دو میلیون 
تومان کرایه خانه پرداخــت می کرد، اکنون باید 
چهار میلیون تومان اجاره بپردازد با این وضعیت 
چه اتفاقی می افتد؟ نتیجه آن حاشــیه نشینی 
اطراف شهرها می شود و با افزایش حاشیه نشینی 

ناهنجاری های اجتماعی مثل ســرقت،  اعتیاد و 
رواج می یابد.

وی درعین حال افزایش پلکانی حقوق کارمندان 
را مورد اشــاره قرار داد و گفت: با افزایش حقوق و 
دستمزد به شکل پلکانی فاصله طبقاتی از بین می 
رود و کســانی که از حداقل دستمزد برخوردارند 
و پایین ترین حقوق را دارند، حقوق و دســتمزد 

بیشتری می گیرند.
این کارشناس حوزه کار در پایان با بیان اینکه راه 
مهار تورم، کنترل حقوق و دستمزد نیست، گفت: 
اگر نگاه این باشد که به حقوق و دستمزد به عنوان 
یک ابزار کنترلی نگاه کنیم که تورم را کاهش دهد 
این اتفاق هرگز نمی افتد. نباید به گونه ای پیش 
برویم که جامعه حقوق بگیر که بخش اعظمی از 
آنها حداقل بگیرند قدرت خریدشــان را از دست 
بدهند و معیشتشان به خطر بیفتد. در عین حال 
تاکید ما این است که به جای چاپ اسکناس بدون 
پشــتوانه که تورم زا اســت برای جبران کسری 
بودجه و تجمیع نقدینگی ها راهکارهای دیگری 

در پیش گرفته شود.

مراقب سفره کارگران و بازنشستگان باشیم

وزیر راه و شهرسازی:
مسکن را متقاضی محور می سازیم

اردبیل- وزیر راه و شهرســازی گفت: قرار نیست 
مســکن مازاد در کشور بســازیم بلکه مسکن را 

متقاضی محور خواهیم ساخت.
رستم قاســمی در دیدار با نماینده ولی فقیه در 
استان و امام جمعه اردبیل اظهار کرد: قبل از سفر 
رئیس جمهور به اســتان اردبیل تعــدادی از وزرا 
برای کارهای اداری و بررسی وضعیت دستگاه های 

زیرمجموعه خود به استان ها سفر می کنند که ما 
نیز با ورود به اســتان اردبیل تاش می کنیم تا در 
حوزه حمل و نقل، راه و مسکن اشکاات، ایرادات 

و نواقصات کار را مورد رصد و پایش قرار دهیم.
وی بــه تصمیمات خوب برای کمک به توســعه 
زیرســاخت ها در استان اشاره کرد و افزود: قبل از 
ســفر مصوبات خوب و شایسته ای را هم در حوزه 
راه، هــم تکمیل راه آهن و بخش مســکن برای 
استان اردبیل داشــتیم که امیدواریم بعد از سفر 

شاهد عملیاتی شدن این مصوبات باشیم.
وزیر راه و شهرسازی اصلی ترین اقدام تحول آفرین 
دولت ســیزدهم را در حوزه مسکن و تولید چهار 
میلیون واحد مسکونی اعام کرد و گفت: با اباغ 
طرح مجلس مبنی بر جهش تولید مسکن در مدت 
چهار ســال سعی بر این است تا با در نظر گرفتن 
تمام جوانب امر مسکن ارزان قیمت و متناسب با 

شرایط ایرانیان احداث و تحویل آنها دهیم.
قاســمی تصریح کــرد: در ســال اول احداث دو 

میلیون واحد مســکونی آغاز می شــود چرا که 
بررســی ها نشــان می دهد احداث ایــن واحدها 
دو ســال به طول می انجامد و در این مدت باید 
کارهای زیربنایی و حمایتــی را در بخش تولید 

مسکن انجام داد.
وی از افزایش وام مســکن تا 400 میلیون تومان 
خبر داد و خاطر نشــان کــرد: دهک های پایین 
جامعه از این تسهیات با نرخ سود پنج، هفت، 9 

بیش از ۶00 بســته کامــل لوازم التحریر، میان و 12 درصد استفاده خواهند کرد.

دانش آموزان دبســتان شــهدای بانک مســکن 
تنگستان توزیع شد. 

بــه گزارش خبرنگار اســتانی پایگاه خبری بانک 
مســکن-هیبنا، مرتضی دهداری زاده مدیر استان 
با اشــاره به مســوولیت  اجتماعی بانک مسکن 
اظهار داشت: بانک مسکن در راستای مسوولیت 
اجتماعی بر خود می داند از دانش آموزان حمایت 

کند.
وی ادامــه داد: به همین منظور در ابتدای ســال 
تحصیلی بر آن شــدیم تا با نیت خیرخواهانه به 
بیش از ۶00 نفر از دانش آموزان مدرســه شهدای 

بانک مســکن اهرَم، بســته های لوازم التحریر 
دانش آموزی اهدا کنیم.

مدیر شعب بوشهر تأمین نیازهای اولیه تحصیلی 
دانش آموزان نیازمند را سبب ایجاد آرامش فکری 

و روحی بیشتر در آنان خواند.
وی افــزود: امروز که کشــور درگیر ویروس کرونا 
شده، بیشتر ارزش علم نمایان شده و ما امیدواریم 
با تربیت نســلی دانشمند بر تمام بیماری ها فائق 

آییم. 
در ادامه رســولی مدیر مدرســه شــهدای بانک 
مســکن “اهرَم" از عملکرد بانک تقدیر و تشکر 

کرد.
گفتنی اســت هر ساله مراســم اهدای مایحتاج 
دانش آموزان مدرسه شهدای بانک مسکن اهرَم 
تنگســتان با حضور مسووان بانک مسکن، مدیر 
مدرسه و تعدادی از معلمان و دانش آموزان برگزار 

می شود.
همچنین مدرســه ابتدایی 12 کاســه شهدای 
بانک مسکن در اســتان بوشهر و در شهرستان 
تنگستان در ســال 139۶ با مشارکت و با حضور 
مدیران و مسؤوان استانی و کشوری افتتاح و به 

بهره برداری رسید.

در بوشهر انجام شد 

اهدای لوازم التحریر از طرف بانک مسکن به دانش آموزان تنگستانی

بانک مرکزی خاصه ای از مجموعه تحوات اقتصاد کان و اقدامات 
خود در راستای دستیابی به اهداف و ماموریت های بانک مرکزی در 

شهریورماه 1400 را اعام کرد.
بانک مرکزی از مردادماه ســال گذشته در راستای اجرای رویکرد 
جدید سیاستگذاری پولی و مدیریت انتظارات تورمی، ارائه اطاعات 
درست و به هنگام از مجموعه تحوات اقتصاد کان و اقدامات انجام 
شده را در دستور کار قرار داد. این امر به منظور شکل گیری صحیح 
انتظــارات در فعــاان اقتصادی و ایجاد شــرایط بهتر برای بانک 
مرکــزی در جهت نیل به اهداف حفــظ ارزش پول ملی )کنترل 

تورم( و مساعدت به رشد اقتصادی انجام پذیرفت.
طبق اعام بانک مرکــزی، خاصه ای از مجموعه تحوات اقتصاد 
کان و اقدامات بانک مرکزی در راســتای دســتیابی به اهداف و 
ماموریت های خود در شهریورماه 1400 به شرح زیر ارائه می شود.

در شــهریورماه همچون ماه گذشته، گروه های »مسکن، آب، برق 
و گاز و سایر ســوخت ها«، »خوراکی ها و آشامیدنی ها« و »حمل 
و نقل« به ترتیب با ســهمی معــادل 49.۸، 15.1 و 11.5 درصد 
بیشــترین سهم را در تورم ماهانه داشته اند. بررسی تورم ماهانه به 
تفکیک گروه های »کاا« و »خدمت« نیز نشان دهنده آن است که 
در شهریورماه ســال جاری همچون ماه گذشته، گروه »خدمت« 

تورم بااتری را نسبت به گروه »کاا« تجربه کرده است.

بر اساس محاسبات مقدماتی، تولید ناخالص داخلی کشور با نفت 
و بدون نفت )به قیمت های پایه ســال 1395( در فصل اول سال 
1400 در مقایســه با دوره مشابه سال قبل، به ترتیب ۶.2 و 4.۷ 
درصد افزایش یافت. در این دوره به اســتثنای ارزش افزوده گروه 
کشاورزی که متاثر از خشکسالی و کاهش تولید محصوات زراعی 
با کاهش عملکرد 0.9 درصدی مواجه شــد، ارزش افزوده ســایر 
گروه های اقتصادی شامل »نفت«، »صنایع و معادن« و »خدمات« 
به ترتیب از افزایشــی معــادل 23.3، 2.1 و ۷.0 درصد برخوردار 

شدند.
همچنین رشد تشکیل سرمایه ثابت ناخالص )به قیمت های ثابت 
سال 1395( در فصل اول سال 1400 نسبت به دوره مشابه سال 
قبل به میزان 3.5 درصد کاهش یافته است که در این میان رشد 
تشکیل ســرمایه ثابت ناخالص در ســاختمان و ماشین آات به 

ترتیب 10.3- و 15.۸ درصد بوده است.
کاهش رشد تشکیل سرمایه ثابت ناخالص در ساختمان عمدتاً به 
دلیل کاهش تشکیل ســرمایه ثابت ناخالص ساختمان در بخش 
خصوصی بوده است. همچنین، علت افزایش تشکیل سرمایه ثابت 
ناخالص در ماشین آات به دلیل افزایش واردات کااهای سرمایه 
ای و همچنین افزایش کااهای ســرمایه ای تولید داخل، طی سه 

ماهه اول سال 1400 نسبت به دوره مشابه سال قبل است.  

بر اساس اخبار منتشره از سوی پایگاه اطاع رسانی گمرک ایران، 
طی نیمه نخســت ســال جاری ارزش صادرات گمرکی در حدود 
21.۸ میلیارد دار بوده که نشانگر افزایش حدود ۶1 درصدی آن 
در مقایســه با مدت مشابه سال 1399 اســت. ضمن آنکه ارزش 
واردات گمرکی در دوره مزبور در حدود 23.1 میلیارد دار گزارش 
شده اســت که حاکی از افزایش 3۷ درصدی آن نسبت به مدت 
مشــابه سال قبل است. بررســی بازار دارایی ها از جمله مسکن و 
سهام حکایت از آن دارد که قیمت ها در بازار مسکن در شهریورماه 
ســال جاری با افزایش مواجه شده و نشانه های بهبود وضعیت در 
بازار سهام نیز مشاهده شده اســت.بر این اساس، متوسط قیمت 
خرید و فروش یک متر مربع زیربنای واحد مسکونی معامله شده 
در شــهر تهران، در این ماه نســبت به ماه قبل 2.4 درصد افزایش 
را تجربه کرد. در بازار ســهام نیز هرچند میانگین روزانه شاخص 
کل بورس اوراق بهادار در شــهریورماه در مقایســه با ماه گذشته 
به میزان ۶.5  درصد افزایش یافته، لیکن روند شــاخص روزانه کل 
بورس اوراق بهادار در شهریورماه 1400 نسبت به ماه گذشته نزولی 
بوده است. ذکر این نکته ضروری است که مقام سیاستگذار پولی با 
رصد مستمر تحوات قیمت دارایی ها و توجه به دالت های آن بر 
تغییر سطح انتظارات تورمی، عنداللزوم اقدامات سیاستی مناسب 

را در دستور کار قرار خواهد داد.   
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وزیر صمت گفت: سال آینده ما صادرات را حداقل به 45 میلیارد 
دار خواهیم رساند که تقریباً با نیاز ارزی کشور تراز است.

ســید رضا فاطمی امین در حاشــیه نشســت فعــاان حوزه 
صادرات با رئیس جمهور گفت: امروز روز ملی صادرات اســت 
به همین خاطر رئیس جمهور با تعدادی از فعاان صادر کننده 
جلســه خوبی داشتند که نکاتی در این جلسه مطرح شد و به 

موفقیت های صادرات کنندگان اشاره شد.
 وی بیان کرد: یکی از بحث ها مربوط به موضوع تسهیل تجاری 
بود که ما نیز در دو ماه گذشــته 2۶ مورد از موانع را شناسایی 
کردیم که از جمله آن بازگشــت مالیات بــر ارزش افزوده بود 
که حل شــد وزیر صمت گفت: رئیس جمهور دستور دادند که 
قوانین بازنگری شود و در جا هایی که موانع صادرات وجود دارد 
حل و فصل شود  فاطمی امین تاکید کرد: مشکل دیگر مربوط 
به حمل و نقل بود که دســتور داده شــد برای تسهیل تجارت 
خارجــی در بخش حمــل و نقل کار ویژه ای از ســوی وزارت 
صمت با وزارت راه انجام شــود. وی ابا اشــاره بر تاکید رئیس 
جمهــور مبنی بر جلوگیری از خام فروشــی گفت: ما صادرات 
قابل توجهی داریم و یک بخشــی از آن در پتروشیمی و فلزات 

به نوعی خام فروشی است که با تاکید رئیس جمهور بر تکمیل 
زنجیره های پایین دســتی که برای ما اشتغال و ارزش افزوده 
ایجاد می کند قرار شد از خام فروشی جلوگیری شود.وزیر صمت 
گفت: تجارت بین المللی که صادرات بخشــی از آن است برای 
کشــور ما بسیار اهمیت دارد و این موضوع فقط ابعاد اقتصادی 
ندارد ابعاد فرهنگی، سیاســی و امنیتی دارد که ما باید ترتیب 
صادرات را اصاح کنیم.فاطمی امین بابین اینکه امسال حدود 
40 میلیارد دار صادرات خواهیم داشت گفت: هرچند ترکیب 
این میزان صادرات نفتی نیست، اما بخشی مربوط به کاا های 
نیم ساخته است که انشااه ما در سال آینده هم مبلغ صادرات 
را افزایش خواهیم داد و هم به ســمت صادرات کاا های دانش 
بنیــان خواهیم رفت.وی افزود: رئیس جمهور بر بازگشــت ارز 
حاصل از صادرات تاکید داشتند چرا که ما هنوز وضعیت ارزی 
مان به گونه ای است که باید از صادرات کنندگان بخواهیم تهاتر 
ارزی داشــته باشــند و ارز حاصل از صادرات را بازگردانند، اما 
رئیس جمهور تاکید کردند که در این قضیه تســهیل صورت 
گیرد و اگر صادر کننده ای واقعاً مشکل داشته این طور نباشد که 
مجرم شناخته شود و ما این موضوع را با بانک مرکزی پیگیری 

خواهیم کرد و تاکید ما این است که صادرات کنندگان محترم 
به بازگشت ارز اهتمام ویژه ای داشته باشند.

وزیر صمت در ادامه تاکید کرد: به نظر می رســد تا اوسط سال 
آینده می توانیم وضعیت بسیار مناسبی را در ارز داشته باشیم 

و می توانیم با رشد صادرات کمی از مقررات را کاهش دهیم.
فاطمی امین در توضیح پیش بینی وضعیت صادراتی در ماه های 
آینــده گفت: ما یک هدف صادراتــی را مطرح کردیم که در ۶ 
ماه دوم امســال 5 میلیارد دار بیش از مدت مشابه سال قبل 
صادرات انجام شود که خوشبختانه این کار در حال انجام است 
 وی بیان کرد: ســال آینده ما صادرات را حداقل به 45 میلیارد 
دار خواهیم رســاند که تقریباً با نیاز ارزی کشــور تراز است و 
اگر ما بتوانیم ســال آینده 5 میلیارد دار دیگر به صادراتمان 
اضافه کنیم می توانیم بگوییم در یک وضعیت متعادل ارزی قرار 
می گیریم البته با این تاکید که به سمت صادرات کاا های دانش 
بنیان و کاا های ساخته شده برویم و کمتر مواد پایه پتروشیمی 

و فواد خام را صادر کنیم.

رئیس کل دادگســتری تهران بر پیگیری سند 
تحول قضایی توســط روسای کمیته ها از نظر 
کاربردی و اجرایی و اســتفاده از ظرفیت های 
موجود تاکید کرد و گفت: موضوع زندانیان یکی 

از چالش های موجود است.
به گزارش مهر، محمدجواد حشــمتی مهذب، 
رئیس کل دادگستری استان تهران در نشست 
شــورای معاونین دادگستری اســتان تهران با 
اشــاره به حاکمیت اخاق در جامعه اســامی 
گفت: باید با رعایت اخاق در رفتار، تأثیر مثبت 
بگذاریــم و از تکریم ارباب رجوع غفلت نکنیم، 
تا مــردم و مراجعــان از برخوردهای همکاران 

رضایت بیشتری را داشته باشند.
رئیس کل دادگستری استان تهران گفت: توجه 
به اتقان آرا، جهت پیشــگیری از خســارات و 
شــلوغی دادگاه های تجدید نظر ضروری است؛ 
چرا که منتهی به جلب رضایت مردم می شود. 
موانع و مشــکات مربوط به افزایش اتقان آرا 
مورد بررســی قرار گیرد و راهکار مناسب برای 

حل آن ارائه شود.
وی تصریــح کرد: در حال حاضــر در موضوع 
رفع اطاله دادرسی، اقدامات مختلفی به صورت 
حجمی و کمی به صــورت قابل توجهی انجام 

گرفته، ولی باید بیشتر اقدام شود.

حشــمتی مهذب با تاکید بر ضــرورت نظارت 
بر دســتگاه ها گفت: باید طوری عمل شود که 
بازرســی ها اثربخشی ازم را داشته باشند و در 
خصوص توقیف اموال مردم نیز به مساله نظارت 
بر آن توجه شود که ظرف 3 تا ۶ ماه توقیف های 

صورت گرفته تعیین تکلیف شوند.
رئیس کل دادگستری استان تهران بر پیگیری 
ســند تحول قضائی توسط رؤسای کمیته ها از 
نظر کاربردی و اجرایی و استفاده از ظرفیت های 
موجود تاکیــد کرد و گفت: موضــوع زندان و 
زندانیان یکی از چالش های موجود اســت که 

وظیفه ما را سنگین می کند.

مســعود ستایشــی، قائــم مقــام رئیس کل 
دادگســتری استان تهران در ادامه این نشست 
گفــت: یکــی از موضوعات مهــم در ارتباط با 
زندانیان، اهتمام در پایش و اشــتغال زندانیان 

است.
ستایشــی با بیان اینکه وکا برای ایجاد صلح و 
سازش باید اهتمام ازم را داشته باشند، گفت: 
با نظارت بر دفاتر خدمات الکترونیک قضائی و 
جلوگیری از ایجاد دعــاوی ناقص و بی مورد از 
تکثر پرونده های وارده به دادگستری جلوگیری 
شــود که این امر نظارت دقیق و بیشــتری را 

می طلبد.

رئیس دادگســتری شهرســتان زرند گفت: مبارزه با فساد، ویژه 
خواری، قاچاق کاا و امضا های طایی، افزایش بهره وری انرژی، 
نــگاه ویژه به صنایع کوچک و متوســط و افزایش خطرپذیری و 
ریســک در مدیریت در بین مدیران از جمله مواردی است که در 

مسیر توسعه اقتصادی باید مورد توجه قرار گیرد.
خبرگزاری میزان، حجت ااســام محمود محمدی در نخستین 
گردهمایی فعاان اقتصادی و مســئوان قضایی اســتان کرمان 
با عنوان  مانع زدایی اقتصادی، پشــتیبانی قضایی ، افزود: توجه 
خاص به تولید داخلی، دانش بنیان شدن بخش های متفاوت تولید 
درکشــور، استفاده از ظرفیت جوانان نخبه، از دیگر مورادی است 

که در مسیر توسعه اقتصادی باید مورد توجه باشد.
وی با اشاره به این مطلب که شهرستان زرند به یک قطب صنعتی 
در اســتان تبدیل شده اســت، ادامه داد: ایران اسامی از حیث 
راهبردی و نیز از حیــث بهره مندی از منافع عظیم اقتصادی از 

کشور های بسیار مهم در سطح منطقه است.
رئیس دادگستری شهرستان زرند تصریح کرد: دشمنان حربه های 
متفاوتی را برای نابودی این کشــور از جمله نفوذ، ایران هراسی، 
تحریــم و ... به کار گرفته اند، اما رهبری نقشــه راه را برای همه 
ما مشــخص کرده اند و فرموده اند که امــروز برای برون رفت از 
مشــکات اقتصادی راهی جز توجه به موضــوع تولید و اقتصاد 

مقاومتی نداریم و این موارد باید در راس امور ما قرار گیرد.حجت 
ااســام محمدی گفت: گردهمایی فعاان اقتصادی و مسئوان 
قضایی اســتان کرمان با عنوان  مانع زدایی اقتصادی، پشتیبانی 
قضایی ، در زرند به منظور رفع دغدغه رهبر معظم انقاب اسامی 
در زمینه توجه ویژه به بخش تولید و اقتصاد مقاومتی تشــکیل 
است.وی با اشاره به اینکه لیست موانع تولید در بخش های تولید، 
صنعت و کشاورزی تدوین شــده است، تاکید کرد: دولت مردان 
باید نقشه راه را برای مردم و سرمایه گذاران مشخص کنند، زیرا 
همه بر این باور هســتیم که امروز باید فرش قرمز جلوی سرمایه 

گذاران پهن شده و مسیر سرمایه گذاری تسهیل شود.

وزیر صمت مطرح کرد:
لزوم اهتمام ویژه صادرکنندگان به بازگشت ارز

رئیس کل دادگستری تهران مطرح کرد؛
پیگیری سند تحول قضایی توسط روسای کمیته ها

مبارزه با فساد و امضا های طایی از راهکار های مهم در مسیر توسعه اقتصادی است

رئیس سازمان بازرسی کل کشور با حضور در وزارت ارتباطات و 
فناوری اطاعات بسته هدیه سازمان بازرسی را به وزیر ارتباطات 

و فناوری اطاعات ارائه داد.
حجت ااسام والمسلمین درویشیان، رئیس سازمان بازرسی کل 
کشــور با حضور در وزارت ارتباطات و فناوری اطاعات بسته 

هدیه سازمان بازرسی را به عیسی زارع پور ارائه داد.
رئیس ســازمان بازرسی کل کشور در این مراسم با تبریک ایام 
وادت پیامبر )ص( و بزرگداشــت هفته وحدت گفت: رویکرد 
سازمان بازرسی پیشگیرانه و آسیب شناسانه است و اگر هشدار و 
تذکری به دستگاه اجرایی ارسال می شود در راستای این رویکرد 
است.وی با اشاره به قانون تشکیل سازمان بازرسی گفت: در ماده 
11 قانون تشــکیل سازمان پیش بینی شده تا در موارد ضرورت 
قبل از وقوع ســوء جریان و تخلف، سازمان به دستگاه اجرایی، 

گزارش هشداری ارائه دهد تا به اقدامات بعدی نیاز نباشد.
وی افزود: یکی از برنامه های سازمان بازرسی کل کشور مصادف 
با روی کار آمدن دولت جدید و تغییر اعضای شورا های شهر و 
شهرداران سراسر کشور، برگزاری جلسات آگاه سازی و توجیهی 
برای دســتگاه های اجرایی است. هدف سازمان از برگزاری این 
جلسات آشنا کردن یا یادآوری برخی وظایف قانونی و همچنین 
توجه دادن به مقررات اســت تا جهل به قانون و مقررات باعث 

انحراف و تخلف نشود.
حجت ااسام والمســلمین درویشیان با اشــاره به بسته هدیه 
سازمان بازرسی کل کشور به دولت گفت: سازمان بازرسی کل 
کشور در راستای کمک به دولت جدید، چالش ها و آسیب های 
کان هر حوزه به همراه راهکار های پیشنهادی جهت رفع این 
چالش ها و آسیب ها را طی یک بسته هدیه به وزرا ارائه می کند.

وی با اشاره به بسته هدیه سازمان بازرسی به وزارت ارتباطات و 

فناوری اطاعات گفت: یکی از موضوعاتی که در گزارش سازمان 
بــه وزارت ارتباطات و فناوری اطاعات به آن پرداخته شــده، 
موضوع فضای مجازی اســت. متأسفانه شــورای عالی فضای 
مجازی در دوره های گذشــته خیلی جدی گرفته نشده و باید 

جلسات این شورا مرتباً برگزار شود.
وی با اشاره به آمار استفاده از شبکه اجتماعی خارجی در کشور 
گفت: آمار های رسمی وزارت ارتباطات مؤید این موضوع است 
که بخش زیادی از مصرف اینترنت کشــور از بستر شبکه های 

اجتماعی خارجی مانند اینستاگرام، تلگرام و واتساپ است.
وی افزود: علت اینکه مردم از شبکه های اجتماعی داخلی کمتر 
اســتقبال می کنند، کیفیت و کاربرد های شبکه های اجتماعی 
خارجی است که اگر ضعف های شبکه های داخلی مرتفع شود 
قاعدتاً مردم از شبکه های داخلی نیز استقبال خواهند کرد که 
در این زمینه پیشنهاد های مشخصی را در گزارش ارائه کرده ایم.

حجت ااسام والمسلمین درویشیان با تأکید بر ضرورت تکمیل 
شــبکه ملی اطاعات گفت: مواضع اخیر شما نشان دهنده این 
است که در خصوص اجرای شبکه ملی اطاعات اهتمام جدی 
دارید. متأسفانه کار در این حوزه آن طور که انتظار می رفت پیش 

نرفته و ضرورت دارد عملیاتی شدن این شبکه تسریع شود.
وی با اشــاره به فرا بخشــی بــودن وزارت ارتباطات و فناوری 
اطاعات گفت: محصوات و کارکرد وزارت ارتباطات و فناوری 
اطاعات بر همه وزارتخانه ها و حتی کل کشور اعم از خصوصی 
و دولتی تأثیرگذار است. حوزه های اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی 
و حتی امنیتی کشور متأثر از وزارت ارتباطات و فناوری اطاعات 
اســت که این موضوع نشان دهنده اهمیت کار در حوزه فضای 

مجازی است.
عضو شورای عالی قوه قضاییه با تأکید بر اجرای دولت الکترونیک 
گفت: سال ها و در برنامه های متعدد پنج ساله کشور قرار است 
دولت الکترونیک اجرا شود، ولی هنوز به سرانجام نرسیده است. 
البته اطاع داریم که دســتگاه های اجرایــی دارای بانک های 
اطاعاتی در به اشــتراک گذاری اطاعات مقاومت می کنند که 
باید در قانون ضمانت اجرایی معتبری برای تمکین دستگاه ها 

برای تبادل اطاعات پیش بینی شود.
وی ادامــه داد: یکــی از رویکرد های ســازمان بازرســی کل 
کشــور و تأکید رئیس قوه قضاییه در مراسم سالگرد تأسیس 

ســازمان، نظارت هوشمند و الکترونیک است که قاعدتاً تحقق 
دولت الکترونیک به تحقق این هدف کمک می کند که بســیار 
حائز اهمیت اســت. سازمان بازرســی کل کشور به تعدادی از 
سامانه های دستگاه ها دسترسی پیدا کرده است؛ اما  توسعه این 

امر نیازمند اهتمام جدی دولت است.
حجت ااسام والمسلمین درویشیان با اشاره به عملکرد برخی 
زیرمجموعه هــای وزارت ارتباطات و فنــاوری اطاعات گفت: 
موضوع دیگری که بررسی های کارشناسی سازمان بازرسی مؤید 
آن است، بحران مالی و خطر ورشکستگی شرکت مخابرات در 
خصوص تلفن ثابت اســت. باید شرایط  مناسبی برای توسعه 
تلفن ثابت فراهم شــود. زیرا هنوز بخش زیادی از مردم تلفن 

ثابت را بر تلفن همراه ترجیح می دهند.
رئیس ســازمان بازرسی کل کشــور گفت: پیشنهاد مشخص 
سازمان بازرسی کل کشور در خصوص مشکات خدمات تلفن 
ثابت، خارج کردن شــبکه مخابرات از انحصار اســت. انحصار 
آسیب های بسیاری به بخش های مختلف کشور من جمله این 

حوزه وارد کرده است.
وی گفت: تناسبی بین جرایم با حجم و انتفاع مالی اپراتور ها از 
انجام تخلف، وجود نداشته و این موضوع زمینه ضعف سازمان 
تنظیــم مقررات و ارتباطات رادیویــی در نظارت بر اپراتور ها و 

کیفیت خدمات ارائه شده به مردم را فراهم آورده است.
حجت ااسام والمسلمین درویشیان در خصوص حوزه فضایی 
کشور هم گفت: در گذشــته به علت فقدان نقشه راه مدون و 
مشخص در حوزه فضایی مشکاتی در این حوزه داشتیم. برخی 
قرارداد های ما در این حوزه هنوز به سرانجام نرسیده است. این 
در حالی اســت که حوزه فضایی یکی از نیاز های جدی کشور 

است و در بسیاری از بخش ها قابل استفاده است.
وی در نهایت پیشــنهاد داد تا کارگروهی بین سازمان بازرسی 
کل کشــور و وزارت ارتباطات تشکیل شود تا موارد این بسته 

پیشنهادی را بررسی و راهکار های آن را اجرایی کنند.
در ادامه این نشســت عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطاعات ضمن اســتقبال از بســته هدیه ســازمان بازرسی و 
همچنین تشکیل کارگروه مشترک جهت پیگیری اجرای مواد 
این بســته گفت: ما از رویکرد حل مسئله سازمان بازرسی کل 

کشور استقبال می کنیم

 رفع موانع تولید شرکت یاتاقان بوش با اقدامات قضایی دادستانی تاکستان
دادســتان عمومی و انقاب شهرستان تاکســتان در گفتگو با میزان از رفع موانع تولید شرکت یاتاقان بوش خبر داد 
و گفت: با اقدامات صورت گرفته در راســتای حمایت از تولید، زمینه جذب و اشــتغال 400 نفر تا پایان سال در این 

شرکت فراهم شد.
حسین رجبی در گفتگو با میزان از رفع موانع تولید شرکت یاتاقان بوش خبر داد و گفت: مشکات این شرکت در 3 
جلسه اقتصاد مقاومتی شهرستان تاکستان بررسی و پس از دو بار بازدید میدانی اقدامات ازم برای رفع موانع تولید 

این شرکت صورت گرفت.
دادستان عمومی و انقاب شهرستان تاکستان با بیان اینکه این شرکت با مشکات متعددی از جمله حوزه تسهیات، 
سفارش تعدادی دستگاه و همچنین اخذ زمین از شهرک های صنعتی مواجه بود که خوشبختانه با پیگیری های صورت 
گرفته و اقدامات قضایی مشکات این کارخانه برطرف شد تاکید کرد: با اقدامات صورت گرفته در راستای حمایت از 

تولید، زمینه جذب و اشتغال 400 نفر تا پایان سال در این شرکت فراهم شد.
وی با بیان اینکه این اقدامات با هدف رفع مانع زدایی ها و رونق تولید با قدرت ادامه خواهد داشت افزود: اهمیت اقتصاد 
و نقش آن در توســعه کشور در سیاست های قوه قضاییه صراحتاً بیان شده است. در واقع اقتصاد مقاومتی مهمترین 
نیاز کشور در حال و آینده یعنی ایجاد یک اقتصاد مقاوم، قدرتمند و پیشرو، با توان دوچندان نسبت به گذشته است.

با پیگیری دادگستری گلستان صورت گرفت؛
 حل مشکل 1۸ ساله تولیدکنندگان شهرک صنعتی پنج پیکر بندرترکمن

پس از 1۸ ســال کشمکش؛ مشکل ثبتی شهرک صنعتی پنج پیکر شهرستان ترکمن با ورود ستاد اقتصاد مقاومتی 
دادگستری گلستان حل شد.

رئیس کل دادگستری گلستان در گفتگو با میزان از رفع مشکل ثبتی شهرک صنعتی پنج پیکر شهرستان ترکمن با 
ورود ســتاد اقتصاد مقاومتی دادگستری گلستان پس از 1۸ سال خبر داد و گفت: اسناد مالکیت اراضی این شهرک 
از زمان تشــکیل تاکنون باتکلیف مانده بود و در بازدیدی که هفته قبل از این شهرک داشتیم یکی از خواسته های 

تولیدکنندگان حل این مشکل بود.
حیدر آســیابی افزود: در همان جلســه اداره کل ثبت اسناد را مکلف شــد به صورت ویژه این موضوع را بررسی و در 

کوتاه ترین زمان ممکن مشکل را برطرف کند.
رئیس کل دادگستری گلستان در ادامه گفت: چند روز بعد از مصوبه ستاد اقتصاد مقاومتی دادگستری استان جلسه 
هیات نظارت ثبت اداره کل ثبت اســناد و اماک استان تشکیل و موانع ثبتی برطرف شد و یکی از آرزو های دیرینه 

فعاان این شهرک تحقق یافت.
این مقام ارشد قضایی استان افزود: با رفع این مشکل، تشریفات قانونی صدور سند آغاز شد و به زودی سند تفکیکی 

واحد های تولیدی صادر و به مالکان آن ها تحویل می شود.
حیدر آسیابی گفت: با صدور سند، دریافت تسهیات بانکی و نقل و انتقال در معامات برای تولیدکنندکان این شهرک 

صنعتی راحت تر می شود.
یک هفته پیش بود که تولیدکنندگان شهرک صنعتی پنج پیکر بندرترکمن در بازدید رئیس کل دادگستری گلستان از 
او برای حل مشکل سند این شهرک کمک خواستند.در همان بازدید رئیس کل دادگستری گلستان به اداره کل ثبت 

اسناد استان ماموریت داد به صورت ویژه این موضوع را پیگیری و موانع را برطرف کنند.
 

تفاهم نامه علمی پلیس و دانشگاه 
چندروز گذشته جلسه انعقاد تفاهم نامه بین پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ و دانشگاه بین المللی اهل بیت 

علیهم السام در مرکز پلیس راهور تهران برگزار شد.
این تفاهم نامه با حضور سردار محمد حسین حمیدی و دکتر جازاری رئیس دانشگاه بین المللی اهل بیت)ع( با هدف 
همکاری های علمی، پژوهشی، توسعه و گسترش مدیریت دانش، اجرای پروژه های تحقیقاتی- کاربردی و مطالعات 

تطبیقی، تدوین و تالیف اسناد و مدارک علمی، برگزاری همایش ها و سمینارهای علمی امضاء شد.
در این جلسه رئیس پلیس راه تهران بر اهمیت بهره برداری همه جانبه نیروی انتظامی از ظرفیت های کشور به ویژه 
دانشگاه ها و مراکز پژوهشی و آموزشی تاکید کرد و امضای این تفاهم نامه را به منظور پشتیبانی علمی از ماموریت 
های متعدد رده های ستادی و صف و ایجاد محیطی مطلوب برای ارتقاء دانش عمومی و تخصصی کارکنان و افزایش 
امنیت اجتماعی و انضباط ترافیکی در جامعه برشمرد و از  اقدام پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ به انعقاد تفاهم 

نامه های مختلف  با مراکز علمی و دانشگاهی و استفاده  از پتانسیل آنها در این خصوص گفت .
ســردارحمیدی بیان داشــت : پلیس وظیفه دارد تا این موضوعات را به دانشــگاهیان اطاع دهد. بنابراین ما تفاهم 
نامه های متعددی را در موضوعات مختلف با دانشگاه ها منعقد کرده ایم ولی تا به امروز تمامی تفاهم نامه های پلیس در 

دانشگاه های داخلی بوده است و امروز ما یک تفاهم نامه با دانشگاه بین المللی را تجربه می کنیم.
حجت ااسام دکتر سعید جازاری رئیس دانشگاه بین المللی اهل بیت نیز در این جلسه ضمن تبریک میاد باسعادت 
حضرت مصطفی )ص( و آغاز هفته وحدت گفت: بین مجریان نظم و انتظام و دانشگاه ها باید ارتباط برقرار باشد هرجا 
که محققان به صورت مجزا و مجریان نظم هم به صورت مجزا کار کرده اند جامه دچار گسست شده است و هرگاه 

همکاری این دو نهاد بایکدیگر پررنگ بوده است جامعه به سوی آرامش پیش رفته است.
رئیس دانشــگاه بین المللی اهل بیت)ع( در ادامه گفت: دانشگاه بین المللی اهل بیت علیهم السام می تواند در سه 
موضوع انتقال تجربیات موفق پلیس به مخاطبان و جوامع بین المللی باشــیم و  اســتفاده از دانشجویان و اساتید و 
محققان خارجی در بحث های رفتارشناسی اجتماعی، ارتباطی و همچنین و می توانیم با همکاری پلیس، رشته های 
دانشگاهی جدیدی که مورد نیاز جامعه است را تأسیس کنیم. رشته های جدید دانشگاهی با توجه به شرایط زندگی 

معاصر و جامعه مدرن از دیگر اقداماتی است که این دانشگاه می تواند انجام دهد. 
به گزارش پایگاه خبری پلیس، در پایان رئیس پلیس راهور تهران بزرگ بیان کرد: امیدوارم مجموعه این تفاهم نامه ها 
عمق بیشتری پیدا کند و تبدیل به کارگاه های تخصصی شود تا در نهایت دوستی و تعاملی بین نظام اجرا و نظام علمی 
و دانشگاهی به وجود آید و ورود دانشگاه بین المللی اهل بیت علیهم السام می تواند فتح بابی برای این موضوع باشد.

وزیر نفت خواستار صرفه جویی در مصرف انرژی در فصل زمستان شد
وزیر نفت در اباغیه ای به مدیران و معاون وزارت نفت خواستار صرفه جویی در مصرف انرژی در فصل زمستان شد.

طبق اعام شانا، وزیر نفت در اباغیه ای به مدیران و معاون وزارت نفت خواستار صرفه جویی در مصرف انرژی در فصل 
زمستان شد.

 متــن اباغیه جواد اوجی خطاب به مدیران عامل شــرکت های اصلی، معاونان وزیر، مشــاوران وزیر، مدیران عامل 
شرکت های تابعه صنعت نفت، مدیران واحد های مستقل ستادی و روسای سازمان های تابعه به شرح زیر است:

با سام
یکی از چالش های پیش رو بخصوص در فصل سرما، نگرانی از کمبود گاز به علت مصرف نامتعارف آن در بخش خانگی 
است. با توجه به این که تمام تاش وزارت نفت در زمستان تأمین گاز و سوخت مورد نیاز عموم مردم و بخصوص در 
بخش خانگی است، لذا ازم است از هم اکنون نسبت به آماده سازی و تمهیدات ازم برای استفاده بهینه انرژی در کلیه 
ادارات، شرکت ها و شهرک های مسکونی تابعه و سایر مناطق و تأسیسات اعم از تعمیرات مورد نیاز، اصاح و بروزرسانی 
موتورخانه ها، کاهش مصرف برق تا حد امــکان، رعایت دمای رفاه 22-1۸ درجه در اماکن، خاموش بودن مولد های 
انرژی در ایام تعطیل و ... به منظور کمک به روند تأمین مناسب انرژی و جلوگیری از کمبود های احتمالی صورت پذیرد. 
همچنین ازم است آموزش های ازم به کلیه کارکنان نیز برای استفاده بهینه از انرژی تدوین و اجرایی شود. بدیهی 

است مسئولیت پیگیری و نظارت در این خصوص در شرکت ها بر عهده مدیریت توسعه منابع انسانی است.
 

معاون حمل و نقل وزیر راه و شهرسازی:
پیگیری رویکرد هوشمندانه توسعه دیپلماسی حمل ونقل در اجاس تراسیکا

معاون حمل و نقل وزیر راه و شهرسازی گفت: جمهوری اسامی ایران در پانزدهمین اجاس سران کریدور ترانزیتی 
اروپا - آسیا - قفقاز )تراسیکا( بر اساس رویکرد هوشمندانه توسعه دیپلماسی حمل ونقل و به ویژه گسترش همکاری های 

حمل ونقلی و ترانزیتی با کشورهای همسایه حضور پیدا کرده است.
به گزارش وزارت راه و شهرســازی، شــهرام آدم نژاد در خصوص برگزاری نشست امروز گفت: نشست امروز متعاقب 
سلسله نشست های کارشناسی طی یک سال گذشته برگزار شد. این نشست با رویکرد روان سازی و افزایش ترانزیت 
و ظرفیت ســازی توسعه ترانزیت در کشــورهای عضو، ارتقای کریدور تراســیکا به یک کریدور دیجیتال، همچنین 
استانداردســازی فرآیندهای مرزی و تسهیل عبور از مرزها، برگزار شــد و اسناد و مدارک ازم به عنوان ماک عمل 

همکاری کشورها به ویژه در بازه زمانی 4 سال آینده مبادله شد.
آدم نژاد بخشــی از دستاوردهای این نشست را برشمرد و افزود: جمهوری اسامی ایران در پانزدهمین اجاس سران 
کریدور ترانزیتی اروپا-آســیا-قفقاز )تراسیکا( به عنوان عضو هیات حسابرسی دبیرخانه برای سه سال آینده از سوی 

اعضا، انتخاب شد.
معاون وزیر راه و شهرسازی توضیح داد: جمهوری اسامی ایران در این رویداد، همچون رویدادهای مشابه منطقه ای 
و بین المللی بر اساس رویکرد هوشمندانه توسعه دیپلماسی حمل ونقل و به ویژه گسترش همکاری های حمل ونقلی و 

ترانزیتی با کشورهای همسایه حضور پیدا کرده است.
وی تصریح کرد: ایجاد و توســعه هرگونه همگرایی منطقه ای که در بکارگیری بیشــتر از ظرفیت های جغرافیایی و 
زیرساختی جمهوری اسامی ایران و روان سازی ترانزیت از این قلمروی پهناور و مستعد موثر باشد کماکان با جدید 

پیگیری می شود.
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روزنامه حقوقی اقتصادی 

مصرف بنزین در کشور بااست 

رئیس انجمن صنفی صاحبان اماکن فروش و عرضه فرآورده های نفتی 
توضیحاتی را پیرامون کیفیت بنزین ارائه کرد.اســداه قلیزاده رئیس 
انجمن صنفی صاحبان اماکن فــروش و عرضه فرآورده های نفتی در 
گفت و گو با خبرنگار اقتصاد و انرژی گروه اقتصادی باشگاه خبرنگاران 
جــوان، بیان کرد: کیفیت فرآورده های نفتی به ویژه بنزین و نفتِ گاز 
)گازوئیل( از دو منظر قابل بررســی اســت؛ نخست سنجش کیفیت 
آزمایشــگاهی از چند ppm گوگرد گرفته تا عدد اکتان و ... که قطعا 
ســازمان ملی اســتاندارد باید به آن بپردازد و به صورت شفاف نظر 
دهد که در این بین، برخی موارد مانند تدوین استاندارد یورو-5 جزو 
وظایف این سازمان است. منظر دوم نیز قسمتی است که در مجاری 

عرضه به آن توجه می کنیم.او افزود: مهمترین مســئله ای که متصل 
به کیفیت اســت و حتی در کمیت هم تاثیر می گذارد، مسئله تبخیر 
و کســری فرآورده است که عوامل متعددی دارد و از دمای بارگیری 
و تخلیه فرآورده نیز تاثیر می گیرد. تبخیر فرآورده ای مانند بنزین در 
همه جای دنیا وجود دارد، منتهی مناقشــه ای که بین جایگاهداران و 
شــرکت های تابعه وزارت نفت از سالیان قبل تاکنون وجود دارد، این 
است که جایگاهداران مدعی هستند که در عمل، تبخیر بیش از میزان 
استاندارد است و تبدیل به کسری می شود.قلیزاده توضیح داد: در واقع 
ابتدا بهای بنزین توســط جایگاهدار پرداخت می شود و سپس تبخیر 
اتفاق می افتد که این مسئله در نقاط مختلف کشور متفاوت است، ولی 
تاکنون به طور یکسان فرض گرفته شده که جایگاهداران نسبت به این 
موضوع معترض هستند.او تاکید کرد: یکی از دایل مهم این موضوع، 
روند ســریع انتقال فرآورده نفتی از تولیــد به مصرف به دلیل حجم 
باای مصرف اســت؛ یعنی، وقتی کمتر از 24 یا 4۸ ســاعت از تولید 

فرآورده گذشــته باشد و بافاصله به جایگاه حمل شود، قطعا کسری 
وجود خواهد داشت. معتقدیم این مسئله هم به ضرر جایگاهدار و هم 
به ضرر مردم است.رئیس صنف جایگاهداران سوخت ادامه داد: جالب 
توجه است که جایگاه های سوخت به علت کسری فرآورده به نرخ فوب 
خلیج فارس جریمه هم می شــوند، در حالی که هیچ دخل و تصرفی 
در تولیــد، کیفیت و حمل آن ندارند. جایگاهداران هر محموله ای که 

برایشان فرستاده می شود را باید تخلیه کنند و به مشتری بفروشند.
او با تاکید بر این که نظارت کامل روی مخازن و روند فروش وجود 
دارد و در نتیجه آن، کســری در اکثر موارد ناشــی از تبخیر و افُت 
حجم فرآورده است، گفت: در این زمینه قبا تحقیقاتی انجام شده، 
اما کافی نبوده است. صنف جایگاهداران سوخت هیچگاه این مسئله 
را به فضا های مطالبه گری نکشــانده و صبوری کرده، اما اکنون در 
حال انجام اقداماتی به منظور احقاق حق، شــفاف سازی و تعیین 

تکلیف هستیم.

رئیس سازمان بازرسی: 
شرکت مخابرات در خطر ورشکستگی است


